
 1 

ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara din  

data de 30.09.2010 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul CULCEA TUDOREL care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 124/2010 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 
 

Dl. Culcea Tudorel:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
 
Domnilor consilieri, 
Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri locali şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră 
un număr de 17 consilieri locali, lipsesc dl. viceprimar  Dan Nicolae Robert, dl.HepuŃ Teodor, dl. 
Farcaş Ladislau, şi dl. Leu Mihai.  

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu Marius 
Hada, şi d-nul secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

 
Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara, reprezentanŃi ai S.C. Salub S.A., S.C. ApaProd S.A., S.C. Eco Sid S.A., 
F.C. CORVINUL, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a 
prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de  31.08.2010, şi 
21.09.2010” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data 

prezentei şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele  Consiliului Local din 
data de 31.08.2010, şi 21.09.2010 

 
Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare din data de 31.08.2010, şi 21.09.2010, 

care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum 
şi de către preşedintele şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local. 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate.” 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi  
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ordinea de zi rămâne neschimbată, vor fi cele 22 de puncte pe care le aveŃi ăn 

faŃa dvs.. Vă mulŃumesc.” 
                  



 2 

 
 
Dl. Culcea Tudorel:  
„Supun la vot ordinea de zi – se aprobă în unanimitate.” 

 
Dl. Culcea Tudorel:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2010. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare – aviz favorabil 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ– aviz favorabil 
-   d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură– aviz 
favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-12 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.147/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
Vreau să vă informez c ă a sosit în sala de şedin Ńe dl. Hepu Ń Teodor , num ărul 

consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este 18 în momentul de fa Ńă.” 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii în participaŃiune a 
Municipiului Hunedoara cu S.C. Best Consulting S.R.L. 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Balo şin Nicolae:  
“ Aş vrea să ştiu dacă Best Consuling are experienŃă în domeniu, nu are această 

experienŃă?” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Din păcate în sală nu există reprezentantul care e de la Timişoara, a fost sunat, 

dar încă nu a ajuns.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Are intenŃia să facă o asociere, şi nu vine să se prezinte.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„ E vorba de seriozitate, nu e un proiect de câteva zeci de mii de lei, e păcat să…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Cred că aŃi avut la comisii toate actele prezentate. A fost sunat, a zis că face tot 

posibilul să vină, dar nu a apărut până acum.” 
 
Dl. Culcea Tudorel:  
„Vreau s ă vă informez c ă a sosit în sala de şedin Ńe dl. Dan Nicolae Robert , 

num ărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este 19 în momentul de fa Ńă.” 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„ Dacă nu este prezent domnul care este reprezentantul societăŃii, ……atunci 

propun să amânăm acest proiect de hotărâre, până vine reprezentantul să ne lămurească.” 

 

Dna. Fărcaş Bianca:  
“ Vreau să ştiu dacă această firmă prezintă garanŃii în sensul….în raportul care ni 

s-a prezentat, termenul de execuŃie al lucrărilor este foarte scurt, este de 10 luni de la semnarea 
procesului de predare-primire. Un termen foarte scurt, din punctul meu de vedere. Se obligă să  
investiŃiile, dacă la momentul respectiv prezintă garanŃia că într-adevăr în termen de 10 luni 
reuşesc să termine investiŃia.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Acel termen a fost oarecum impus şi de către noi, pentru că  o altă societate a 

avut acest contract de concesiune şi nu au efectuat lucrarea. Am fost solicitaŃi de către această 
firmă din Timişoara. Personal nu ştiu dacă au experienŃă, dar cred că nici unul dintre noi nu ne-
am băga să dăm fonduri, dacă nu am avea experienŃa necesară, deci afirmaŃiile făcute că s-ar 
putea să nu aibă experienŃă ……… mă îndoiesc că nu ar avea. Nu asta vreau să discut cu dvs., 
noi am impus acest termen ca să avem posibilitatea ca dacă cumva dânşii nu pot executa 
această lucrare, să nu fim legaŃi ani de zile de acest parteneriat şi această concesiune. La 
discuŃiile pe care le-a  avut cu colegii noştri din primărie, au dovedit că sunt şi potenŃi financiari 
şi capabili să execute lucrarea. De aceea au şi acceptat acest termen destul de restrâns.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„ Care ar fi participarea noastră?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Doar cu locaŃia, doar atât. Noi nu participăm cu nici un ban, doar le dăm voie ca 

pe acea Ńeavă care este proprietatea municipiului, ei să facă investiŃia. Pentru noi ca şi 
municipalitate nu este nici o cheltuială, de aceea am şi considerat că dacă în termen de 10 luni, 
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dânşii nu vor executa lucrarea, noi vom reveni cu o altă hotărâre de consiliu prin care să le 
putem anula această concesiune.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Contractul de asociere în participaŃiune…….să fie stipulat lucrul acesta.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„A fost făcut foarte bine acest contract, încât nu ştiu dacă îşi permit să investească 

o parte şi să nu termine……” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Să amânăm până vine  reprezentantul firmei…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă dânsul era în spital, nu însemnă că e neserios. Nu cunosc suficient această 

firmă, ca să fac afirmaŃii, că ar putea să fie neserioasă. Dvs. dacă vă permiteŃi………” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Având în vedere termenul acesta scurt de execuŃie de 10 luni, care e un termen 

foarte scurt, după părerea mea. Este ca un amendament în care dacă el nu se încadrează, 
pierde contractul, cred că este o clauză care ……..putem să-i dăm drumul, căci noi dăm doar 
locaŃia, nu venim cu bani, ar fi bine să-i dăm drumul, este o oportunitate pentru oraş, şi va aduce 
nişte redevenŃe la primărie, e bine venită……… dacă nu se încadrează în 10 luni, avem 
posibilitatea să anulăm contractul.” 

 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Exact acelaşi lucru vroiam şi eu să-l spun. Din moment ce este clauză 

contractuală, că au la dispoziŃie 10 luni pentru construcŃia acestor microhidrocentrale, nu are 
rost să ne cramponăm de cât de serioşi sunt, sau de cât de neserioşi sunt, sau de ce nu există 
reprezentant în sală…….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu sunt de acord cu dl. consilier Baloşin, era bine să fi fost prezent.” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Dar nu e un motiv de cramponare pe motivul acesta.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Am cerut amânare, până vine……..” 
 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Dar putem să o amânăm o lună de zile, şi aşa au doar 10 luni la dispoziŃie.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„10 luni din momentul în care se semnează………….” 
 
Dl. Cazan Florin:  
„Termenul de 10 luni nu e lung, pentru că e vorba de mutarea unei centrale într-o 

conductă.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este destul. Aceste centrale for fi adiacente …….nu vor fi montate pe Ńeava 

principală, se va face o deviere, un bay-pass.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Baloşin Nicolae, de amânare a 

acestui proiect de hotărâre până când va fi prezent şi un domn din partea S.C. Best Consulting 
S.R.L. 

Amendamentul nu a trecut, a întrunit 3 voturi „pentru” (Baloşin Nicolae, Munteanu 
Gigi, Culcea Tudorel), 13 voturi „împotrivă”, şi 2 voturi „abŃineri” (Chiş Şerban Ana Aurelia, 
Vasilescu Tatiana, Demeter Ilie). 
 

Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi „pentru”, un vot „împotrivă”( dl. Culcea 
Tudorel) şi 3 voturi „abŃineri”(dl. Baloşin Nicolae, dl. Munteanu Gigi, dna. Vasilescu Tatiana). 

Art.1-3 se aprobă cu 15 voturi „pentru”, şi 4 voturi „abŃineri”(dl. Baloşin Nicolae, dl. 
Munteanu Gigi, dna. Vasilescu Tatiana, dl. Culcea Tudorel). 

Hotărârea nr.148/2010  se aprobă cu 16 voturi „pentru”, şi 4 voturi „abŃineri”(dl. 
Baloşin Nicolae, dl. Munteanu Gigi, dna. Vasilescu Tatiana, dl. Culcea Tudorel). 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului 
pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de 
luni. 

-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.149/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor 
terenuri din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a 
actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.150/2010 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea organizării şi desfăşurării în 
municipiul Hunedoara a festivalului de muzică clasică „ MuziCastel”, în perioada 8-10 octombrie 
2010. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
-   d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz 
favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

 
                  Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  

   “Este un lucru foarte bun că se mai face şi cultură în Hunedoara, participarea este 
de excepŃie şi nu-mi vine să cred că se poate întâmpla aşa ceva. Am doar o întrebare oarecum 
legată de MuziCastel, e vorba de existenŃa Toamnei Muzicale Hunedorene, şi nu ştiu cu ce a 
participat primăria la aceste festival. Este extraordinar existenŃa festivalului MuziCastel, dar a 
existat şi Toamna Muzicală.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  

  „InstituŃia noastră nu a fost contactată de către dl. Goian, cel care oarecum a fost 
iniŃiator a acelui spectacol, dânsul a optat să facă anul acesta fără participarea primăriei, am 
înŃeles că…….am văzut câteva spoturi la televiziunile locale, dânsul va face Toamna Muzicală 
în incinta hotelului Rusca, în toamna aceasta.” 

 
 Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„S-a făcut Toamna Muzicală, a fost săptămâna trecută.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
  „Da? Deci dânsul nu a cerut nici participarea noastră, nici măcar resurse 

financiare.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1- 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.151/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind ajustarea preŃurilor şi tarifelor practicate de 
S.C. Salub S.A. Ploieşti – Punct de lucru Hunedoara, pentru prestarea serviciilor publice de 
salubrizare.   
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz favorabil 

  Dl. Gyorfi Jeno:  
  „Comisia de comerŃ are un amendament: propune ajustarea preŃurilor şi tarifelor de 

la 3,99 lei  cu TVA la 5 lei cu TVA.” 
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  În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
  Dna. Silagyi Ana Maria:  
  „Sunt reprezentanŃii Salubului aici, vreau să ne spuneŃi în linii mari, ce explicaŃie 

aveŃi pentru creşterea tarifelor?” 
 
  Director economic Salub:  
  „Pe lângă cheltuielile care au crescut de anul trecut, de la ultima modificare a 

tarifului, sunt costurile cu depozitarea deşeurilor care se depozitează la Deva, a crescut de la 18 
lei la 50 de lei pe tonă, deci este o creştere foarte mare pe care cu greu o suportăm. Avem 
facturile cere sunt scadente la 7 zile de la emitere, pe care dacă nu le plătim……” 

 
Dna. Silagyi Ana Maria:  

  „Nu vi se pare mult, de exemplu o familie din 4 persoane din Hunedoara, ştiind 
situaŃia economică a municipiului  să plătească 20 de lei pe lună?” 

 
 Director economic Salub:  
 „În situaŃia în care se ridică gunoiul, de la asociaŃiile de proprietari, în fiecare 

zi……noi facem nişte eforturi…….” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
                     Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
                     „DistanŃă a crescut?” 

 
  Director economic Salub:  
  „Nu.” 
 

                     Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
                     „În contractul de concesiune pe care îl are instituŃia dvs. cu instituŃia primăriei 
municipiului Hunedoara, prevede cumva mărirea tarifului dacă creşte preŃul de depozitare a 
gunoiului, sau numai în eventualitatea măririi distanŃei?” 
 

  Director economic Salub:  
  „În caietul de sarcini scrie că din 2007 este sarcina consiliului local să asigure un 

deponeu. Atât vă pot sune. Sarcina noastră a fost să transportăm gunoiul. În caietul de sarcini la 
art. 7 scrie clar.”  

 
   Dna. Silagyi Ana Maria:  
   „Cam cât gunoi ridicaŃi dvs. de la o familie? Se ştie?” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt normele europene care prevăd 1m3 pe an.” 
 
Director economic Salub:  
„Care înseamnă 0,11 m3 pe persoană, pe lună.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am avut o conversaŃie cu dl. secretar cu privire că sunt unele persoane din 

municipiul Hunedoara care nu plătesc la Salubritate, nu au contract. Ne gândeam la o soluŃie în 
care împreună cu evidenŃa populaŃiei, să găsim o modalitate de plată, pe care să o conectăm la 
impozite şi taxe. Dacă la o adresă există 4 persoane care figurează că locuiesc în municipiul 
Hunedoara, şi ei zic că plătesc numai pentru o persoană, că restul sunt plecaŃi din Ńară, că acea 
persoană nu locuieşte în municipiul Hunedoara, deci nu produce gunoi menajer, trebuie să 
aducă dovadă clară. Şi astfel să găsim o soluŃie legală să putem să obligăm cetăŃenii din 
Hunedoara. Dacă noi producem 40.000 de tone de gunoi menajer pe an în municipiul 
Hunedoara dovedit că a fost transportat la groapa de gunoi, dar contracte sunt numai pe 25, 
cineva, undeva…… ori rămâne în oraş mai mult gunoi, ori dânşii suportă costurile, iar noi 
hunedoreni cei care plătim suntem oarecum defavorizaŃi de cei care nu plătesc, nu au contracte. 
Aduc gunoiul noaptea cine ştie pe ce stradă şi ne trezim că avem mormane de gunoi sau pe 
dealul Silivaşului, îl depozitează ilegal.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Ce datorie au asociaŃiile de proprietari la dvs.?” 
 
Director economic Salub:  
„În jur de 11.000, au facturi şi de 2 ani neachitate. I-am acŃionat în judecată, avem 

sentinŃele, stăm şi…….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ne gândim la o soluŃie, s-a vorbit cu dl. director tehnic Demeter, la găsirea unei 

soluŃii să nu mai avem 7 containere de la 4 blocuri în aceeaşi locaŃie. Să găsim o locaŃie pentru 
fiecare bloc, astfel locatarii acelui bloc vor avea interes maxim să păstreze curăŃenia în acel loc. 
există acest lucru în toată Europa.” 

 Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 

„Noi o să dăm o Hotărâre de consiliu prin care putem să obligăm asociaŃiile. Pentru 
că în felul acesta putem să eliminăm vina care se dă unul pe celălalt……” 

 
Dl. Şoş Iosif:  
„Vă spun s-au certat de şi-au scos ochii, am fost împreună cu dl. director, cu dl 

Puiu în micro 4, în momentul în care……” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu este numai la noi. CetăŃenii care locuiesc la case particulare, au personal 

gunoiul şi se grijesc de el. Fiecare bloc poate să aibă container, sau containere în funcŃie de nr. 
de locuitori ai acelui bloc, iar ei devin responsabili, se responsabilizează singuri, să facă curat la 
locaŃie şi să nu mai lase pe alŃi vecini să arunce……..am putea să păstrăm curăŃenia.” 

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Fiecare spaŃiu trebuie să fie din punct de vedere sanitar, un spaŃiu special 

amenajat. Nu pot fi aşezate oricum lângă bloc. Am o întrebare pentru dl. primar. Am aprobat un 
proiect prin care se incinerau…, se construiau nişte microcentrale pentru incinerarea gunoiului.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă referiŃi la proiectul pe care îl avem împreună cu firma din Italia EcoUtility?” 
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Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Da. Ce se întâmplă cu acel proiect?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Săptămâna aceasta, la sfârşitul acestei săptămâni şi începutul săptămânii 

viitoare, reprezentanŃii firmei care aveau directoratul noii firme făcute de noi cu dânşii, sunt la 
Bucureşti pentru depunerea documentelor. Ne vor informa, până la sfârşitul săptămânii viitoare, 
ceea ce ne va permite ca la şedinŃa viitoare la diverse să vă pot prezenta în ce stadiu suntem cu 
acel proiect. Au fost întâmpinate câteva piedici din cauza mediului, pentru că sau modificat ceva 
prevederi europene pentru că proiectul pe care în avem cu gropile şi cu deponeurile nu avea 
finalitate. Prin ADI este un proiect naŃional de colectare a deşeurilor şi de depozitare a lor, dar 
nu aveau finalitate, de aceea se lucrează concomitent cu aceste incineratoare. Cel de la 
Hunedoara să fie printre primele care se vor face.” 

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Plătim mai mulŃi bani cu transportul, decât cu incinerarea.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„AveŃi dreptate, de aceea poate şi cu această hotărâre, dacă se aprobă sau nu 

preŃurile, vom putea dovedi necesitatea vitală să avem un astfel de incinerator. Dânşii sunt în 
discuŃie şi cu cei de la Enel pentru preluarea energiei verde. Petru că acolo sunt nişte 
considerente care afectează oarecum preŃul de preluare a energiei verde. Dacă energia este 
constantă 24 de ore, are un preŃ. Dacă este pe perioade de ore, adică dacă nu pun 5 mega vaŃi 
pe 24 de ore, ci pun pe 12 ore 4 mega vaŃi, iar pe alte 12 ore pun 6 mega vaŃi, atunci cei de la 
Enel trebuie să balanseze sistemul naŃional. Ei sunt în discuŃii avansate cu cei care vor prelua 
pentru variaŃiile de energie.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Am văzut în buget suma de 300 de mii, pentru  incineratorul acesta este?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu. Noi nu vom veni cu nimic, exact ca şi la proiectul de hotărâre nr.2. Noi venim 

numai cu locaŃia şi vom da materia primă generată de către locuitorii municipiului Hunedoara, şi 
foarte probabil nu numai.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„În mod normal am putea să respingem acest proiect, dar a-Ńi auzit ce datorie 

există din partea asociaŃiilor de proprietari, faptul că în momentul de faŃă se întâmpină greutăŃi 
pentru a recupera datoriile. ImaginaŃi-vă ce s-ar întâmpla ca ei să nu mai poată funcŃiona, şi să 
rămână gunoiul pe stradă până o altă societate ar prelua,……plus diferenŃele. Există un 
amendament……putem să votăm” 

 
Dl. NeamŃiu Ioan : 
„Din punct de vedere tehnic s-a vorbit, nu are rost să vorbim, cu containere, fără 

containere. 1- colectarea deşeurilor, 2- transportul şi 3- la rampă. Sunt foarte mulŃumit de 
colectarea  din ultimul timp a deşeurilor, aşa că nu există loc……..eu sunt pentru votarea acestui 
proiect.” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Pentru a clarifica amendamentul comisiei de comerŃ, în amendamentul propus  - 

creşterea de la 3,83 lei/persoană/lună la 5 lei. Art. 1 zice: 30%. Există şi partea a doua – 
colectat, transport, depozitat deşeuri menajere de la agenŃii economici, care Ńine cont de acel 
30%. Părerea mea că menŃinem 30% să nu ne m ai complicăm cu calculul……dar asta depinde 
de comisie, care trebuie să-şi formuleze clar amendamentul…….sau să-l retragă.” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă societatea mâine nu ar putea să mai ridice din cauza 

costurilor…….întrebarea mea este: noi vom putea să forŃăm populaŃia să nu mai arunce 
gunoiul? Ei vor genera în continuare şi va trebui să găsim costurile necesare pentru 
transportare. Este o sumă mare pentru o familie care nu are bani şi şi-a pierdut soŃul sau soŃia 
serviciul, dar sunt nişte necesităŃi care exact cum fără curent şi fără apă nu putem să trăim, nici 
ignorarea gunoiului menajer nu ……” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Am discutat în comisie şi colegii au zis că la populaŃie să fie amendament iar la 

agenŃii economici să rămână cum au propus dânşii.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„PropuneŃi un procent la persoane fizice.” 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„25% pentru persoane fizice.” 
 
Dna. Silagzi Ana Maria:  
„Fac şi eu amendament: să fie şi pentru agenŃi economici 25%.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Supun la vot amendamentul comisiei de comerŃ, prestări, servicii, care este 

următorul: creşterea cu 25% pentru populaŃie şi 30% pentru agenŃii economici.” 
 
Amendamentul a întrunit 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃineri” (Silagyi Ana Maria) 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Având în vedere că în primul amendament, la agenŃi economici a rămas 30%, al 

doilea amendament nu se mai supune la vot.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi „pentru”, si un vot „abŃineri”( dna. Silagyi Ana 
Maria). 

Art.1-3 se aprobă cu 18 voturi „pentru”, si un vot „abŃineri”( dna. Silagyi Ana Maria). 
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Hotărârea nr.152/2010  se aprobă cu 18 voturi „pentru”, si un vot „abŃineri”( dna. 
Silagyi Ana Maria). 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării preŃurilor/tarifelor  
pentru serviciile publice de alimentare cu apă potabilă  şi de canalizare furnizate/prestate de 
S.C. APA PROD S.A. Deva pe raza  administrativ - teritorială a municipiului  Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz nefavorabil 

 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dl. Neam Ńiu Ioan:  
„Aş vrea să ştiu dacă este cineva de la ApaProd? Da este. Scrie aici servicii 

furnizate şi servicii prestate. La furnizare am o obiecŃie. De exemplu azi pe o anumită zonă s-a 
oprit apa. Cum se opreşte de obicei. Vin 20, sapă la o juma de metru şi stau…..este adevărat? 
CunoaşteŃi? La prestări, aici î-mi pare rău, m-am dus să plătesc factura la apă rece, sunt tratat 
la ghişeu ca un infractor nu ca un plătitor de taxe……..dacă mai urc şi la etaj…….aşa în 
principiu aş fi de acord să se mărească că sunt oameni care totuşi muncesc acolo, dar nivelul 
de conducere este dezastru la ApaProd. AnunŃarea întreruperii furnizării cu apă…” 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„ConvenŃia cu ApaProd este ca dânşii să ne anunŃe înainte cu 48 de ore înainte de 

oprirea apei, ori unde se lucrează. Dacă dânşii au procedat neconform acestei convenŃii, vor fi 
amendaŃi, ca de fiecare dată înainte. Iar dacă aceste opriri …….ei sunt amendaŃi corespunzător 
dacă Ńeava nu este spartă şi ei nu ne pot dovedi că Ńeava a fost spartă sunt amendaŃi, nu numai 
pentru că cu oprit, dar pentru că au lucrat pe domeniul public fără autorizaŃie de spargere. 
Domnul consilier i-a informat bine, dânşii dacă nu aveau voie să lucreze, putem să le oprim 
lucrarea şi să-i amendăm.” 

 
Dl. Munteanu gigi:  
„Ca o glumă, acum înŃeleg de ce măresc preŃul tarifelor, ca să aibă bani de 

amenzi!” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dânşii trebuie să cunoască că în municipiul Hunedoara se lucrează cu autorizaŃii, 

iar dânşii nu pot face de capul lor ce vor, de aceea au fost amendaŃi pentru nerespectarea 
autorizaŃiei de spargere. Reasfaltarea domeniului public exact cum au primit înainte. Pur şi 
simplu nu au înŃeles de bună voie, şi acum că sunt doi reprezentanŃi ai societăŃii, cred că dânşii 
vor fi informaŃi………..fiecare amendă a fost dată după foarte multe insistenŃe către dvs….să 
reabilitaŃi domeniul public, aŃi ignorat insistenŃele noastre şi am hotărât să luăm măsuri împotriva 
societăŃii dvs.. Nu vreau să vă acuz, nici nu vreau să zic că conducerea este defectuoasă la 
firma dvs., dar luaŃi-ne în serios, pentru că locuitorii municipiului Hunedoara deja sunt disperaŃi 
de gropile care sunt făcute şi nereabilitate la termen. Dacă cunoaşteŃi intersecŃia de aici de la 
primărie spre Bd. Traian cu Str. Victoriei, la Peco, două luni de zile aŃi lăsat, după o avarie, să se 
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taseze pământul de către maşini. Nu aŃi reperat-o până nu v-am amendat. Dacă vi se pare 
soluŃia cea mai eficientă, credeŃi-mă că o să trimit oameni să stea numai după gropile pe care le 
face ApaProd. Mie mi se pare normal să lucrăm, să colaborăm împreună, iar dvs. să faceŃi ceea 
ce trebuie, ceea ce prin autorizaŃia de spargere semnaŃi că veŃi face. Vă mulŃumesc.” 

 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Am vrut să nu discut la acest punct, dar dacă colegul NeamŃiu a adus discuŃia, am 

şi eu o întrebare ? cum faceŃi anunŃul că opriŃi apa? Opririle controlate şi programate. O să-mi 
spuneŃi că anunŃaŃi pe cablu obligaŃia populaŃiei municipiului Hunedoara este să stea pe cablu 
să se uite toată ziua să vadă când ApaProdul opreşte apa? Să văd decesele, să văd toate 
anunŃurile, că doar o apărea şi un anunŃ de la ApaProd că opreşte apa. Vă cer prin consiliu, am 
discutat şi cu dl. director tehnic acest lucru, ca dvs. să anunŃaŃi populaŃia prin afişaj. Dacă opriŃi 
la blocuri, să afişaŃi pe casa scărilor la fiecare bloc, iar dacă opriŃi pe străzi, la case, să anunŃaŃi 
la fiecare casă, aşa cum aduceŃi factura şi oamenii vă plătesc, aşa vreau să-i şi anunŃaŃi. Nu e 
obligaŃia populaŃiei să se uite pe cablu să vadă când ApaProdul opreşte apa. Au fost cazuri când 
au lucrat pentru ISPA pentru legare de noduri, anunŃaŃi că opriŃi 48 de ore pe cablu, oamenii nu 
ştiu, şi rămân fără apă. Iar cele 48 de ore se fac 72 de ore……..nu este admisibil, opreşti apa 72 
de ore şi spune că ApaProdul a anunŃat pe cablu. Păi eu nu am cablu, de exemplu, eu nu văd 
anunŃurile pe care le daŃi dvs., şi ca mine sunt mai mulŃi….” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Eu am vrut să aud câteva lămuriri de la reprezentanŃii ApaProd, dat fiind faptul că 

am urmărit emisiunea TV în care dl. Arion încerca să discute acelaşi subiect prin prisma faptului 
că s-a pus în discuŃie în cadrul consiliului de la Deva. MotivaŃia era faptul că există un contract 
prin care consiliul local şi-a asumat aceste creşteri anuale, în luna iunie şi că există 
obligativitatea creşterii acestor costuri. Vreau să aud mai întâi o vorbă de la reprezentaŃii 
ApaProd, pentru că sun tem aici să luăm o hotărâre, nu să executăm. Nu avem calitate de 
executant……..suntem parte într-un contract în care şi dânşii sunt parte, nu executantul 
contractului pe care mi l-am asumat acum 3,4 ani. Vă rog să ne spuneŃi două vorbe, dar mai 
credibil decât a făcut-o dl. Arion.” 

 
Reprezentant ApaProd:  
„În luna mai anul 2009, a intrat în vigoare contractul de delegare a gestiunii 

serviciilor publice de alimentare cu apă şi canalizare, contract care a fost aprobat şi de consiliul 
local Hunedoara. În acest contract este prevăzut la art.36, politica pe tarife care prevede ca 
până în  2011 să se ajungă pe întreaga arie a operatorului la un tarif unic.”  

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Cine sunt părŃile în contract? Să stabilim că…” 
 
Reprezentant ApaProd:  
„AsociaŃia de dezvoltare intercomunitară AQUA PREST Hunedoara cu sediul în 

Deva, Calea Zarandului nr. 43, jud. Hunedoara, mun. Hunedoara, mun. Deva……….” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Noi suntem parte în contract.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Suntem parte, şi când ne-a fost prezentat în consiliul local, a fost prezentată ca şi 

cum dacă noi am vota împotriva acelui contract, am fi împotriva dezvoltării pe domeniul public al 
municipiului Hunedoara, a proiectului cu ISPA……nu suntem împotrivă, dar nici să ni se impună 
în municipiul Hunedoara tarife doar pentru că s-a votat un contract.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Vreau să lămurim că noi suntem parte într-un contract. Din punct de vedere legal, 

asta înseamnă acordul părŃilor. Astăzi suntem aici la această discuŃie fiindcă suntem în 
dezacord cu una din părŃi, respectiv cu ApaProd. Trebuie să găsim împreună o soluŃie, care se 
numeşte un act adiŃional la acest contract, prin care pentru o perioadă, respectiv această 
perioadă dificilă prin care trece populaŃia tuturor oraşelor nu numai în Hunedoara. Să încercăm 
să normalizăm aceste creşteri pentru că nu pot fi suportate. În momentul în care nu ne gândim 
să găsim soluŃii ci doar să punem în sarcina consiliilor locale dorinŃa de a aproba un tarif, dvs. 
deja nu mai sunteŃi parte în contract, ci sunteŃi împotriva noastră şi împotriva populaŃiei 
localităŃilor care sunt parte în acest contract. De aceea aş vrea să înŃelegem exact poziŃia 
noastră şi dvs. să înŃelegeŃi poziŃia noastră, că dacă nu suntem de acord cu aceste tarife, nu ne 
puteŃi impune ci trebuie să ŃineŃi cont de poziŃia noastră ca şi parte în contract. Nu are rost 
contractul acesta fără noi. Dvs. sunteŃi de o parte dar de partea cealaltă suntem noi plătitorii. Nu 
ne puteŃi impune aceste tarife. Toată lumea înŃelege că aveŃi cheltuieli mai mari, toată lumea 
este de acord că implicit au crescut, prin mărirea TVA-ului, au crescut câteva costuri şi cheltuieli, 
dar eventul să ne referim strict la acestea. Pentru moment să facem un act adiŃional cu 
suspendarea acestor creşteri pentru care s-a semnat acum 2-3 ani, când treaba mergea bine şi 
totul era ok, să le suspendăm pentru o perioadă. Asta e părerea mea, am vrut ca şi colegii să fie 
informaŃi ca să vadă în ce poziŃie ne aflăm şi să ia o decizie legală, legată de acest proiect, care 
este foarte dureros la nivel de populaŃie. Nu mai creşte, nu le spunem altceva decât că am 
crescut tarifele, am crescut………..şi mi se spune să le plătim noi, dacă am aprobat. Aş vrea să 
luăm în cunoştinŃă de cauză, aceste decizii.” 

 
Dna. Silagyi Ana Maria:  
„Mă bucur că dl. Gigi a spus că a spus atât de mult despre punctele pe care vroiam 

să le spun şi eu. Eu vroiam să întreb de apa meteorică. Rămâne în continuare? De ce rămâne 
în continuare, ziceau că de la 1 iunie nu se mai plăteşte.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Conform hotărârii pe care dvs. aŃi aprobat-o, în luna iunie, cu efect în luna iulie, 

ApaProd nu mai avea voie să perceapă taxă pentru apa fluvială. Dacă dvs. ca şi cetăŃeni plătiŃi 
în continuare apa fluvială, ar trebui să luaŃi măsuri.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Apa Prod a promis că nu mai plătim de la 1 iulie apa meteorică. Am zis că preŃul 

pe care l-a luat 5 ani, să-l bage în preŃul acesta………şi aşa nu ne mai dau înapoi banii……” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
„Se plăteşte de 3 ori mai mult decât apa potabilă.” 
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Dl. Demeter Ilie:  
„Am uitat să iau factura la mine, se facturează în continuare apa meteorică, este 

facturată în cursul lunii iulie, inclusiv august. Noi avem o hotărâre de consiliu de acum 3 sau 4 
ani, ca în zonele unde nu există canal fluvial să nu se taxeze apa meteorică. Asta o spun eu, 
stau la capătul oraşului, pe Bd. Dacia nr. 30, am început un demers cu ApaProd şi am cerut să 
mi se compenseze plata apei meteorice pentru că nu există canal acolo, şi dânşii au venit să-mi 
taie apa alaltăieri, că nu am plătit 145 lei. Vreau să vă spun că intr-un an jumătate doi, am plătit 
apă meteorică de 12 milioane, nu-i corect. Le-am spus, şi au zis că există canal fluvial, şi am 
chemat pe dl. inginer, hai şi arată-mi şi mie, în zona mea perimetru de 200 de metri, unde există 
canal fluvial. Păi nu există!... da uite adresa voastră, scrie clar pe Bd. Dacia nr. 30 că există 
canal fluvial. Mai sunt şi în Buituri şi în altă parte unde nu este canalizare, şi oamenii spun 
acelaşi lucru că li s-a luat banii. Ce se întâmplă cu banii luaŃi? Domnilor reprezentanŃi ApaProd. 
Eu vreau să daŃi înapoi banii aceia, sau să-i compensaŃi cu apa.” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Să dea şi dobândă.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„ Pentru 145 de lei, a venit o delegaŃie de 5 oameni cu maşina, aveŃi personal 

foarte mult, să-mi taie apa. Şi am zis tăiaŃi-o….” 
 
Dna. Silagyi Ana Maria:  
„SpuneŃi cât aŃi plătit apa meteorică pe factură?” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„186 de lei. Problema aceasta nu e o problemă numai a mea personală, eu o să 

acŃionez în judecată, îmi pun hidrofor cu 3 milioane şi am rezolvat problema, voi pierdeŃi, nu 
eu…….. Am mai avut problema asta în 1992 cu dl. Ungur……….nici să-mi dea apă, nici să-mi 
facă contract, şi mi-am făcut fântână şi mi-am tras apă, după un an de zile a venit la mine ….hai 
că îŃi dau apă…….şi e tot director şi acum. Vă rog să luaŃi măsuri………eu sunt un caz 
concret……..nu vreau să mă răzbun, doamne fereşte……..” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Nota de fundamentare pe care am citit-o, solicitarea făcută de către ApaProd este 

justificată pentru acoperirea cheltuielilor de producŃie şi exploatare, cheltuielile de întreŃinere şi 
reparaŃii, amortismentele aferente, costurile pentru protecŃia mediului, costurile derivând din 
contractele de delegare de gestiune, costurile financiare asociate creditelor contractate, precum 
şi o cotă de profit. Aş vrea să ştiu care este valoarea creditelor contractate? Şi estimativ cota de 
profit.” 

 
Reprezentant ApaProd:  
„Linia de credit deschisă este aprobată de AGA, şi este în valoare de 4 milioane 

450 de mii de lei, şi are destinaŃia precisă plata TVA-ului aferent măsurii ISPA, la costurile 
aferente sunt dobânzile. Se poate verifica este aprobată de AGA, reprezentantul AGA vine la noi 
dl. Demeter şi a votat pentru. Iar cota de profit, dacă vă uitaŃi, este de 4,4%, iar în contractul de 
delegare trebuia să ne punem o cotă de 20%, ….este 4,4% în tariful actual……….orice bancă 
străină……dacă societatea nu are profit, nu acordă credit.” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„AŃi făcut o dezvoltare durabilă pentru primii 4 ani, i-aŃi eşalonat  creşterile, ce se 

va întâmpla dacă consiliul local Hunedoara, sau consiliul local Deva nu aprobă această creştere, 
din punctul dvs. de vedere ce se poate întâmpla?” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Se poate să se dea din personal afară……” 
 
Reprezentant ApaProd:  
„E posibil şi ce ziceŃi dvs., e una dintre măsuri, dar vă spuneam că astăzi se 

depune proiectul pentru 90 de milioane de euro, în care  e propusă şi Hunedoara. Banca care 
va finanŃa, normal va lua contractul de delegare primul şi vor cere în mod expres să se vadă 
dacă s-a respectat măsura……” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aceste motivaŃii  sentimentale au fost aduse şi în 2009 când consilierii oarecum 

au fost luaŃi de val şi s-a votat acel……cu dvs. că  să ridicăm …până în 2011, 2011 în ianuarie 
sau decembrie 2011.” 

 
Reprezentant ApaProd:  
„Dl. primar eu vă dau dreptate, că se poate să fi fost sentimentală, banca  nu ne 

întreabă, banca spune aŃi respectat contractul, nu………..acuma mă luaŃi pe mine…….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles………nu am nimic cu firma pe care o reprezentaŃi, nici cu dvs. 

personal, dar aceste probleme pe care colegii mei consilierii le ridică, sunt probleme reale, 
ridicate de către cetăŃenii din municipiul Hunedoara. Iar despre această problemă cu apa 
fluvială, noi povestim de ea de un an jumătate cel puŃin. Iar societatea pe care o reprezentaŃi 
dvs., deşi există o hotărâre de consiliu prin care vă este interzis să mai luaŃi bani pe apa fluvială, 
continuă să taxeze apă fluvială…….” 
 

Reprezentant ApaProd:  
„Apa fluvială nouă ne-o facturează Apele Române, noi ce să facem? S-o suportăm 

noi în totalitate?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„FaceŃi ce vreŃi……….” 
 
Dna Silagyi Ana Maria:  
„Alte oraşe nu plătesc apă fluvială.” 
 
Reprezentant ApaProd:  
„Nu-i adevărat, şi la Deva se plăteşte.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Oricum, Hunedoara prin arondare la staŃia de la TopliŃa, a plătit ani de zile apa 

după ureche………când ploua la TopliŃa aici era secetă…până acum când s-a mutat la Deva…” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
                     „Tarifele sunt diferite pentru localităŃi, noi Hunedoara avem un mod de a plăti, Deva 
are altul…… deci eu nu înŃeleg, suntem toŃi parte în contractul acesta…….ar trebui să fim egali, 
în măsura în care putem înŃelege, cu mici diferenŃe, care sunt criteriile……am fost mai mulŃi, am 
fost mai negrii, am fost mai nu ştiu……? 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Iar dacă municipiul Deva poate să suporte acele costuri….tot din bugetul local, 

trebuie menŃionat că municipiul Deva fiind reşedinŃă de judeŃ are de 3 ori mai mare bugetul 
decât municipiul Hunedoara, ceea ce ne pune în incapacitatea de a suporta aceleaşi cheltuieli 
ca şi municipiul Deva.” 

 
Reprezentant ApaProd:  
„Această creştere pe care am solicitat-o anul acesta cel mai puŃin este al 

Municipiul Hunedoara: Deva 13,2%, Hunedoara 5,4%, Simeria 15,3%......., deci în municipiul 
Hunedoara a fost cea mai mică creştere propusă şi conform contractului de ……” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dna. Fărcaş Bianca:  
„În momentul actual care este preŃul apei potabile în Deva şi care este preŃul apei 

potabile în Hunedoara?” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Eu propun amânarea până la şedinŃa următoare când dl. director poate să vină şi 

să ne spună exact.” 
 
Reprezentant ApaProd:  
„Deva are o creştere de 6,3 şi Hunedoara are 4…….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Dvs. nu întâmplător aŃi pus acolo sentimental, creşterea mai mică la Hunedoara 

faŃă de Deva, există o chestie……” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu sunt convins că dânşii au justificări, dar trebuie să le aducă în faŃa dvs..” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Am o întrebare. E o problemă tot pentru oraş. Mi s-a întâmplat mie să fac un 

branşament de apă, şi în micro raionul 2, tot micro raionul 2 care este făcut nu avea decât un 
singur robinet. Nu este…….trebuie să oprească toată zona aceea. Şi am întrebat pe cei de la 
Hunedoara, şi au zis că cei de la Deva au. AveŃi diriginte de şantier în acest proiect de 
reabilitare apă-canal? Vă rog sesizaŃi lucrul acesta, nu se poate…….dacă vrei să faci un 
branşament, în loc să opreşti numai blocul, să ai un întreg micro raion în care să opreşti 50 de 
blocuri sau 100. Vă daŃi seama că e o situaŃi delicată, apare o avarie….opreşti 50 de blocuri în 
loc să opreşti apa doar la un bloc……….” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii a întrunit 19 voturi „împotrivă”. 
Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 

votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 
 

La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului  în suprafaŃă de 3940 mp  situat în str. Mihai 
Viteazu nr. 7A, înregistrat în CF Hunedoara nr.62839,  nr. cad. 62839,  din proprietatea  Statului 
Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.153/2010  se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  transmiterii dreptului de 
concesiune asupra terenului  în suprafaŃă de 134,0 mp, proprietate privată a municipiului 
Hunedoara, situat în   b-dul Dacia, înscris în CF Hunedoara nr. 61996, provenită din conversia 
de pe hârtie a CF nr. 1417N, nr. cad. 61996, către SC GE-LU RETAIL SRL actuala proprietară a 
spaŃiului comercial, construit de SC ROARIS SRL Hunedoara pe teren concesionat.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 

- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.154/2010  se aprobă în unanimitate. 
 

                           
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării   prin 
licitaŃie publică  a  unor terenuri proprietate privată a municipiului Hunedoara, situate în  str. 
Eroilor nr. 2 bis din municipiul Hunedoara.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz favorabil 
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Dl. Gyorfi Jeno:  
„Comisia are două amendamente la art.3 propune suma de la care se va porni 

licitaŃia să fie de 15 euro/m2/an, şi la art.4, propune – durata concesiunii de 9 ani, în loc de 49 
ani.” 

Se supun la vot cele două amendamente, care sunt aprobate în unanimitate 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
                 1.  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru concesionarea  a  unor terenuri proprietate 
privată a municipiului Hunedoara, situate în  str. Eroilor nr. 2 bis din municipiul Hunedoara, a 
constatat următoarele: 

 
 Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 19 voturi “pentru” 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 18 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 19 voturi “pentru” 
Dragota Iosif – consilier S.U.A.T – membru 17 voturi “pentru” 
Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 18 voturi “pentru” 
Şăucă Ştefan–director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara – membru 18 voturi “pentru” 
Nicula Ana – inspector – membru  18 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 

publice,  pentru concesionarea  a  unor terenuri proprietate privată a municipiului Hunedoara, 
situate în  str. Eroilor nr. 2 bis din municipiul Hunedoara, este următoarea: 

 
Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 
Căpâlnă Daniela – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 
Dragota Iosif – consilier S.U.A.T – membru 
Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 
Şăucă Ştefan–director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara – membru 
 Nicula Ana – inspector – membru   
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Art.6 se aprobă în unanimitate 

Hotărârea nr.155/2010  se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul 
privat al municipiului Hunedoara în domeniul public al municipiului Hunedoara a unui teren,  
precum şi completarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al municipiului 
Hunedoara,  însuşit prin Hotărârea Consiliului Local nr. 73/1999 şi atestat prin Anexa nr. 4 la 
Hotărârea Guvernului nr. 1352/2001 privind atestarea domeniului public al judeŃului Hunedoara, 
cu modificările şi completările ulterioare. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

                     Hotărârea nr.156/2010  se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara pentru  închirierea, conform prevederilor legale, de către Spitalul 
municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a spaŃiului situat în incinta spitalului, în suprafaŃă de 
40 mp.. 
                 -       d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -      d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil 
                 -      d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil 
                  -    d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură – 
aviz favorabil 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.157/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind evacuarea pe cale administrativă 
a familiei Bistrian Ionică care ocupă fără titlu apartamentul nr.25 situat în Hunedoara, str. 
Trandafirilor nr.33, bl. 33, precum şi a bunurilor existente în apartament. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare   
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să precizez că există o practică în municipiul Hunedoara ca unele persoane 

să ocupe abuziv apartamente, de aceea vă rog să creăm un precedent în care noi ca şi 
administraŃie luăm măsuri împotriva celor care fac acest lucru.” 
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Dna. Silagyi Ana Maria:  
„Se poate discuta cu persoana în cauză? Nu va contactat în nici un fel?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ei stau acolo fără nici un contract, stau abuziv. Au fost contactaŃi în nenumărate 

rânduri, li s-a cerut să intre în legalitate şi nu au făcut acest lucru….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Sunt peroane pe listă care aşteaptă,….şi ei stau abuziv.” 

 
 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 

                 -    d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz 
favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.158/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinŃă 
gratuită, pe termen limitat, către Centrul de Transfuzie Sanguină al JudeŃului Hunedoara a unor 
spaŃii din imobilul denumit „Ambulatoriu de specialitate”, imobil aflat în domeniul public al 
municipiului Hunedoara şi în administrarea Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara.               
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dna. Fărcaş Bianca:  
„ Vreau să fac o specificare legat de centru de transfuzie, de următorul spaŃiu care 

este pe ordinea de zi, din cadrul Spitalului Alexandru Simionescu care este comisia de expertiza 
medicală şi celălalt de la punctul 16 care aparŃine DirecŃiei de Sănătate Publică, este vorba de 
Sanepid. Toate acestea sunt atribuite gratuit, conform legii şi de aceea, Ńinând cont că spitalul a 
trecut în custodia primăriei, ele au trebuit introduse pe ordinea de zi.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.159/2010  se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, 
pe termen limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 117,7 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. 
Victoriei , nr.14, etaj 1, în incinta Ambulatoriului de specialitate,  în favoarea  Casei JudeŃene 
de Pensii Hunedoara. 
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.160/2010  se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinŃă 
gratuită, pe termen limitat, către DirecŃia de Sănătate Publică a judeŃului Hunedoara a unor 
spaŃii din imobilul numit „Ambulatoriu integrat”, imobil aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara şi în administrarea Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.161/2010  se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinŃă 
gratuită, pe termen limitat, către Serviciul de AmbulanŃă JudeŃeană Hunedoara a unor spaŃii din 
imobilul numit „StaŃie de salvare”, imobil aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în 
administrarea Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dna. Fărcaş Bianca:  
„La acest proiect aş avea un amendament la art.2. łinând cont că primăria atribuie 

gratuit spaŃiile din imobilul aflat în domeniul public, Ńinând cont că în cadrul primăriei 
funcŃionează unitatea UAMS, unitatea de asistenŃă medico socială, transportul pacienŃilor de la 
spitalul municipal Hunedoara şi până în cadrul unităŃii UAMS – unde majoritatea asistaŃilor sunt 
imobilizaŃi, să se facă gratuit, cu titlu gratuit.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„De asemenea în administraŃia noastră este şi Căminul de Bătrâni…. E vorba de 

un caz două pe an, nu e foarte mult, şi distanŃele sunt mici.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
„Eventual şi Căminul de Bătrâni, da.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă dvs. consideraŃi şi Căminul de Bătrâni, ar fi bine.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
„După art.2 introducerea unui articol nou.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Un articol nou, deoarece dacă se aprobă amendamentul trebuie formulat şi prin 

prisma încheierii unui act adiŃional……noi avem contract cu ei, cu staŃia de ambulanŃă 
judeŃeană.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este şi contract la care noi plătim…….se poate în această hotărâre lua în discuŃii, 

anularea celuilalt contract şi……” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„O să reformulăm noi, să vedem soluŃia corectă…….se va introduce un nou 

articol.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„…..cu anexă la contract.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Ca să putem încheia actul adiŃional, trebuie să formulăm exact……..e formulat de 

dna. doctor.” 
Se supune la vot amendamentul doamnei Fărcaş Bianca. 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„În sensul ca staŃia de salvare să asigure transportul gratuit, pentru asistaŃii de la 

UAMS şi Căminul de Bătrâni, contractul adiŃional se va modifica în mod corespunzător.” 
 
Amendamentul se aprobă în unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.162/2010  se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării   prin 
licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  93,0 mp situat în str. Avram Iancu f.n. din municipiul 
Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 62355, nr. cadastral 62355. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
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Dl. Gyorfi Jeno:  
„Acest proiect vine a doua oară sau a treia. O singură problemă am, suma minimă 

de la care se va începe licitaŃia mi se pare mică 1,02 euro/m2/an. Propun 15 euro/m2/an, la art.3” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. Gyorfi, care se aprobă în unanimitate. 
 
 Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în 
următoarea componenŃă: 

 
                 1.  Chiş Şerban Ana Aurelia - preşedinte 

2. Farcaş Bianca Magdalena  - secretar 
3. Apostolescu Dan - membru 
4. Gyorfi Jeno - membru 
5. HepuŃ Teodor – membru 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

organizării şi desfăşurării licitaŃiei publice,  pentru concesionarea  terenului în suprafaŃă de 93,0 
mp situat în str. Avram Iancu f.n. din municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
 Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 18 voturi “pentru” 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 18 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 19 voturi “pentru” 
Dragota Iosif – consilier S.U.A.T – membru 16 voturi “pentru” 
Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 18 voturi “pentru” 
Şăucă Ştefan–director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara – membru 18 voturi “pentru” 
Nicula Ana – inspector – membru  18 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 

publice pentru concesionarea  terenului în suprafaŃă de 93,0 mp situat în str. Avram Iancu f.n. 
din municipiul Hunedoara, este următoarea: 

 
Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 
Demeter Ilie  – consilier local – membru 
Căpâlnă Daniela – sef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 
Dragota Iosif – consilier S.U.A.T – membru 
Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 
Şăucă Ştefan–director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara – membru 
 Nicula Ana – inspector – membru  
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                 Art.6 -7 se aprobă în unanimitate. 
                 Hotărârea nr.163/2010  se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1, aliniat ultim din 
Hotărârea nr.123/2010 privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea 
Funciară a unor terenuri situate în intravilanul municipiului  Hunedoara, din proprietatea Statului 
Român în proprietatea  privată a municipiului Hunedoara. 
                 -    dl. consilier local Farca ş Ladislau, ini Ńiatorul proiectului nu este prezent la 
şedin Ńă  
                 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism – aviz favorabil 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.164/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 2.000 lei, din 
bugetul local, pentru premierea concurenŃilor, a publicului spectator şi a ascultătorilor emisiunii 
„CINE ŞTIE, CÂŞTIGĂ!”, cu tema: Municipiul Hunedoara – istorie, cultură, civilizaŃie şi 
personalităŃi locale. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil 
             -    d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz 
favorabil 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.165/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 949.240 lei, 
din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV 
„FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, în anul competiŃional 2010-2011. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am rugat-o pe doamna Căpîlnă să vă pună la dispoziŃie şi nota de fundamentare 

prezentată de către FC Hunedoara, semnată de către dl. preşedinte Gelu Simoc. Am înŃeles că 
e mai detaliată, e mai informativă.” 

 
                 -    d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget – aviz favorabil 
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Dl. Horvat Zoltan:  
„ Comisia de buget a analizat propunerea şi, având în vedere situaŃia financiară a 

Ńării, nu putem să susŃinem cu bani la nivelul acesta, cel mult la nivelul la care a fost anul trecut.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să fac o precizare: doar alocarea acestei sume nu şi garantează 

disponibilitatea banilor. Vreau să fac o menŃiune, cred că noi facem o colectare a taxelor şi 
impozitelor nu mai mult de 85%, utilităŃile sau ariile celorlalte cheltuieli ale instituŃiei se vor plăti 
la 100% şi de obicei, şi zic asta în defavoarea noastră a locuitorilor municipiului Hunedoara, de 
cele mai multe ori se iau banii de la investiŃii, şi din sport şi cultură. Alocarea de către dvs. a 
acestei sume nu şi garantează că vom avea disponibilitatea de bani, exact cum dvs. aŃi alocat 
350.000 de lei pentru Zilele Municipiului Hunedoara, s-a consumat mai puŃin de o treime din acei 
bani. De asemenea aŃi alocat 65.000 de lei pentru Festivalul Berii s-a consumat o sumă mult 
mai mică, pentru că aceste festivaluri au fost sponsorizate de către o firmă producătoare de 
bere. Ce vroiam să spun cu asta, la şedinŃa următoare o să vă prezentăm exact cât s-a cheltuit 
din bugetul local pentru cele două festivaluri. V-am adus acest exemplu pentru că alocarea de 
către dvs. nu înseamnă că noi o să şi putem să alocăm fondurile necesare. Conform acestei 
note de fundamentare produsă de către FC. Hunedoara, cam astea ar fi cheltuielile necesare, 
ca dânşii să opereze la capacitatea maximă de performanŃă. Eu am avut datoria să o introduc 
pe ordinea de zi exact cum au prezentat-o dânşii, iar dvs. să discutaŃi ca atare de unde credeŃi 
că s-ar putea … sau unde ar trebui să avem o performanŃă mai puŃin bună. Eu am terminat ceea 
ce am vrut să vă spun şi vă dau dvs. voie să votaŃi în continuare pe propunerea dvs. sau 
eventual pe altă propunere. Vă mulŃumesc.” 

 
                 -    d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil 
                 -    d-nei Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei pentru cultură – aviz 
favorabil 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
„Comisia de sport,……. Îmi pare rău că nu este dl. Leu prezent, are nişte 

amendamente: 1- suma previzionată este foarte mare în raport cu cheltuielile cluburilor similare 
din România. 2- cei doi investitori să depună în contul clubului FC Hunedoara cei 400.000 de 
euro cu care s-au angajat că participă la bugetul clubului şi să prezinte consiliului local dovada 
depunerii banilor. 3- conducerea clubului să prezinte un buget pe cheltuieli care să fie dezbătut 
în consiliul local.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să fac o menŃiune: că alocarea acestor fonduri nu dă control conducerii 

actuale a clubului, asupra banilor alocaŃi de către noi. Nouă va trebui să ne prezinte acte pentru 
ce se vor face cheltuieli, exact cum s-a întâmplat şi în anul competitiv trecut. Dl. preşedinte e 
aici, poate să mărturisească că nu s-a făcut alocare de fonduri, până nu s-a dovedit pentru ce 
exact s-a plătit. Nu s-a făcut decât la cererea dânşilor, conform programului…….dânşii nu vor 
avea control……pot aloca doar acolo unde este cadru legal.” 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dna. Vasilescu Tatiana:  
“Vreau să pun o întrebare, dacă dl. secretar ar putea să răspundă. Dacă este un 

proiect de hotărâre de alocare a unei sume, el trece, devine lege la nivel local. FC Corvinul nu ar 
putea ataca această hotărâre, dacă nu-i alocăm suma respectivă?” 
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„FC Hunedoara.” 
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
„FC Hunedoara, da. Din punct de vedere juridic deci nu poate ataca hotărârea?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu. Nu poate.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Alocăm sumele în funcŃie de disponibilitatea fondurilor pe care noi ca şi instituŃie le 

avem. Clar nu poate, ….Noi suntem membrii fondatori a acelui club. Municipiul Hunedoara este 
membru fondator, nu poate să se atace singur împotriva unei hotărâri. Dvs. ca şi consilieri locali 
puteŃi să alocaŃi o sumă, suma pe care o alocaŃi va fi acolo …….până la suma aceea putem să 
mergem, de la zero la acea sumă, în nici un caz mai mult. Doar în eventualitatea aprobării unei 
noi hotărâri de consiliu pentru suplimentarea bugetului……..” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
„….până la suma de…, că dacă îmi pui acolo o sumă deja devine imperativ….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu sunt de acord. Dacă vreŃi să faceŃi modificarea cu…. până la suma de… eu nu 

am nimic împotrivă…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Cazan Florin:  
„Ca şi în orice buget, e o previziune.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am înŃeles dl. consilier, noi lucrăm toată ziua cu bugetu…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Am câteva întrebări pe care vreau să mi le lămurească reprezentantul clubului, 

mai mult, mă bucur că îl avem printre noi pe dl. Gelu Simoc, care este deocamdată preşedintele 
acestei asociaŃii sportive şi pe care vreau să-l întreb şi să-mi răspundă clar pentru că sumele 
despre care vorbim aici sunt foarte mari. Văd aici în nota de fundamentare foarte bine stabilite 
nişte sume pe care vreau să le discutăm în partea a doua. În prima parte vreau să vă întreb dl. 
preşedinte, care este temeiul legal de colaborare între FC Hunedoara şi investitorii care au venit 
deja cu nişte sume la acest club. Dacă există contractul, eu am solicitat şi data trecută 
investitorilor un contract, adică temeiul legal prin care dânşii vin cu nişte bani în această 
participare. Normal, acest contract trebuie să stabilească şi cota de participare a lor şi a noastră 
a primăriei. Vă rog să-mi răspundeŃi ca să fim punctuali.” 
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Dl. Simoc Gelu:  
„Colaborarea noastră a început încă la sfârşitul lunii iulie. În timpul acesta s-au 

făcut  foarte multe cheltuieli cu aducere de jucătorii, cu cazare, masă ….încă nu s-a stabilit un 
cadru legal, încă nu s-a stabilit, la ora actuală nu există contractul între investitori şi club. 
Urmează ca în funcŃie de aprobările care se dau. Noi acum o lună am venit în faŃa dvs. am 
prezentat un buget, astăzi am venit în faŃa dvs. cu o notă de fundamentare în care am prezentat 
o sumă de care avem nevoie, din partea consiliului local al municipiului Hunedoara. Vreau să 
specific de la început că  această sumă pe care noi am cerut-o aici de 949.240…… reprezintă 
doar 43% din buget şi doar o treime din cheltuielile care trebuie să se facă în acest campionat. 
Vreau să spun că, s-a discutat aici despre banii la nivelul anului trecut. Anul trecut noi am avut o 
singură echipă în liga a patra, anul acesta avem o echipă în liga a treia şi o echipă în liga a 
patra. Doar cheltuielile cu liga a treia ar fi mai mari decât aŃi spus aici. Deja implică  cheltuieli cu 
deplasările, cu cazare….”                    

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Să vă ajut un pic dl. Simoc, anul trecut am avut 7 echipe, nu o echipă,….anul 

acesta avem 8 echipe…” 
 
Dl. Simoc Gelu:  
„Şi acum le avem, dar nu le-am mai pus şi pe acelea…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „…avem 20-25 de oameni în plus, lucru ce nu motivează dublarea sumei. După 

cum dvs. spuneaŃi, noi dublăm suma dar ea reprezintă doar 43% din întregul buget.  
 
Dl. Simoc Gelu:  
„… ceea ce am cerut.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Ne-aŃi spus că nu există un contract, atunci de ce ne cereŃi bani? Noi nu avem 

temei legal să vă dăm bani, suntem parte. Suntem membrii fondatori ai acestui club, trebuie să 
ştim exact temeiul legal în care funcŃionează colaborarea, nu ulterior….după ce avem banii 
stabilim colaborarea. Înainte de a cere bani, în mod normal se prezintă acest contract, se trece 
prin consiliu se aprobă şi pasul doi o schemă de personal şi salarizare. Când s-au adus jucător 
şi câŃi s-au adus şi pe ce sume..şi o să dezvoltăm subiectul pentru că aici în nota de 
fundamentare, este foarte bine şi foarte bine pusă în lumină acest aspect. Nu s-a cerut acordul 
consiliului local, deci se exclude să puteŃi cere fără să oferiŃi. În primul rând temeiul legal vă cer 
să-l oferiŃi. În al doilea dând, trebuie să treacă prin consiliu local atât contractul cât şi schema de 
personal, salarizare pe care noi o plătim din banii primăriei şi dvs. ştiŃi bine ca  anul trecut aŃi 
făcut decont pe acest lucru. Următorul aspect: î-mi spuneŃi aici că reprezintă 43% participarea 
primăriei dintr-un total de buget pe care ni-l prezentaŃi în nota de fundamentare de 949.240… „ 

 
Dl. Simoc Gelu:  
„.. nu, din 2.000 şi…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„….nouă ne prezentaŃi întreg bugetul de cheltuieli a acestei asociaŃii, dvs. în 

calitate de preşedinte şi solicitaŃi a treia parte. Dar vreau să văd acel buget, care vă ridica la de 
trei ori suma asta…hai să nu spunem de trei ori….” 
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Dl. Simoc Gelu:  
„Bugetul l-am făcut acum o lună.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„DaŃi-mi voie să vă spun că pe lângă această sumă pe care aŃi prezentat-o aici, 

oricum e destul de mare. Pe lângă suma asta nu mai este nevoi de nici un ban. Echipele astea 
aşa cum le-aŃi spus dvs. două, eu le spun opt… nu mai au nevoie de nici un ban. Dacă se mai 
atrag din alte surse un miliard şi ceva, se poate Ńine întreaga activitate competiŃională. Vreau să 
vă spun că-i jigniŃi pe fotbalişti. Cheltuieli de alimentaŃie a jucătorilor 40 de lei pe zi, ei nu sunt 
asistaŃi, noi nu dăm de mâncare la jucători.” 

 
Dl. Simoc Gelu:  
„Se dau două mese pe zi.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Se exclude, dvs. ştiŃi la nivelul anului trecut cât ne-au costat mesele şi faptul că 

noi nu am asistat, nu am angajat aceşti jucători ca să-i întreŃină primăria. Ei au salarii şi 
mănâncă. Nu-mi aduc aminte să fi venit aicea să discutăm la ce nivel le dăm salarii….. 22 de 
jucători care joacă în liga a treia nu pot să însumeze împreună 211.000, se exclude, nu sunt 
asistaŃi, nici la Căminul de bătrâni nu se consumă atâta. Un alt aspect, nu înŃeleg de ce le dăm 
atâtea mese pe zi? Când salariile nu le-au negociat cu noi, cu primăria. Păi ne hotărâm ori le 
dăm salarii ori le dăm masă? Primăria nu face gesturi de caritate, nu întreŃine o echipă de fotbal 
ca pe asistaŃii handicapaŃi, ei nu sunt handicapaŃi. Să vă mai dau un exemplu, dl. preşedinte, 
venim aicea cu 400 de milioane medicamentaŃie, păi ce am luat? HandicapaŃi? Am luat bolnavi? 
Noi nu-i întreŃinem. Vă rog frumos să puneŃi pe hârtie nişte sume care să reflecte realitatea. 
Stimulentele pe care noi le cunoaştem, dar se referă la cât? La cele 8 echipe sau la cele două 
de care spuneŃi dvs.. Aici suma e pentru 8 echipe, dvs. aŃi făcut vorbire de două echipe.  

Să vă mai dau un exemplu, pe care dvs. îl cunoaşteŃi, şi anul trecut îl ridicaŃi în  
toate ziarele. 100 de mii de lei pentru echipament sportiv, dl. preşedinte a existat echipament 
pentru 7 echipe, au mai primit donaŃie de la Andone, echipament sportiv, echipa avea 
echipament sportiv, deci se exclude, echipa nu e luată de la zero. Am plătit 2500 pe un rând de 
echipament să vă spun 100 de mii ce înseamnă? Cu ghete, cu minge de fotbal, echipamentul 
total. Deci se exclude dl. preşedinte, astea sunt nişte sume care nu se reflectă în realitate. Pe de 
altă parte, cheltuieli întreŃinere bază dvs. puneŃi 86.404, primăria v-a dat 230  de mii, de trei ori 
mai mult. Primăria a avut în vedere aceste aspecte şi cu întreŃinerea şi cu toate calculele care 
trebuie să apară acolo. Îmi pare foarte rău, spuneŃi aici, într-o frază din nota de fundamentare: 
rugăm primăria Hunedoara şi consiliul local să ni se alăture în realizarea şi susŃinerea activităŃii. 
Păi nu ne alăturăm, noi o susŃinem, dvs. eventual cu sumele prezumtive cu care urmează să 
vină investitorii, vă alăturaŃi consiliului local Hunedoara. Deci formularea este total incorectă, 
având în vedere aceste sume. Nu pot să fiu de acord, rog şi colegii consilieri să nu fie de acord 
cu această sumă, pentru faptul că nu reflectă 43%, nu reflectă nici 50%. Dacă îmi aduc aminte, 
anul trecut, dvs. aŃi fost unul dintre susŃinătorii frecvenŃi, când dl. primar spunea că noi primăria 
Hunedoara suntem de acord să dăm o cotă, dar în măsura în care participăm cu o treime, căci 
mai sunt membrii fondatori. Prin cursul dvs. sau al primăriei am reuşit să avem aceşti oameni 
care investesc în fotbal … şi cota noastră creşte. Unde este participarea aceea de o treime, 
unde este participarea? Nu se vede. Vreau să o văd la fel de expusă ca nota asta de 
fundamentare. Şi după ce o vedem şi trece prin consiliu şi o aprobăm se pune în practică…., dl. 
preşedinte şi ştiŃi că eu de obicei nu vorbesc prosti. Măcar atât ştiŃi că nu vorbesc prosti, şi ştiu 
ce spun. Întâi să prezinte contractul, ulterior bugetul care trebuie să treacă prin consiliu, se 
aprobă şi ulterior consiliul vă va da banii. Vreau să spun că propunerea făcută de colegul nostru 
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dl. Horvath este super agreabilă, la nivelul bugetului de anul trecut, şi trebuie să-i mulŃumiŃi că 
va făcut un favor, pentru că propunerea mea este nu – se respinge orice participare până la 
prezentarea contractului, până la prezentarea bugetului, aprobarea în consiliul local, aprobarea 
schemei de personal şi salarizare, pentru că nu ne-aŃi întrebat pe noi câŃi salariaŃi luăm acolo. 
Cu toate că noi suntem parte …. O să dăm salarii. Ok. Din cifrele astea se vede că primăria 
participă cu tot bugetul, până acum… noi suntem consilieri nu suntem economişti nu ne 
pricepem la fotbal. Deocamdată primăria participă din punctul nostru de vedere, cu 100% din 
cheltuielile pentru anul competiŃional 2009-2010. Nu înŃeleg de ce i-aŃi mai chemat pe oamenii 
aceştia aicea? Dacă vor să participe cu bani, pot să participe dar în calitate nu de susŃinători ai 
echipei, pentru că nu li se conferă această calitate, din lipsă de contract, ci în calitate de 
sponsori. Şi atunci când vor să ne dea ne dau, când nu, nu, nu au nici o obligaŃie. A doua 
chestie, nici vorbă de decizii în conducere. Dvs. răspundeŃi, dvs. decideŃi…. Un alt aspect, este 
faptul că, ştiŃi foarte bine că stăm foarte rău cu banii, foarte rău la nivelul primăriei, şi atunci 
trebuia ca şi anul trecut, şi dvs. aŃi fost unul dintre cei care anul trecut aŃi ştiut să faceŃi 
economie, aŃi ştiut să îndrumaŃi prin vasta dvs. experienŃă, pe care o aveŃi în fotbal, să ajungem 
la cele mai mici cheltuieli şi am reuşit şi anul trecut o performanŃă bună. Acum vă vreau acelaşi 
preşedinte, acelaşi Gelu Simoc, care ştie să facă economie şi ştie să gândească faptul că 
primăria este într-o situaŃie dificilă în acest an.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„AŃi afirmat că dvs. ştiŃi ce vorbiŃi. Vreau să vă anunŃ că de data aceasta nu ştiŃi ce 

vorbiŃi… 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
Dacă dvs. aduceŃi învinuiri dl. Simoc că aceste cheltuieli sunt nejustificate, eu 

vreau să vă spun că aceşti bani…” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Nu mi-am permis.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu v-am întrerupt. Aceşti bani nu vor fi daŃi investitorilor ci vor fi daŃi clubului, la 

care noi suntem membrii…. Dl. consilier daŃi-mi voie să termin, eu nu v-am întrerupt, v-am 
ascultat până la final….. aceşti bani nu vor fi daŃi nici investitorilor, nici dl. Simoc, iar instituŃia, 
primăria, pentru banii alocaŃi, va avea control total asupra lor şi unde se vor duce banii. 
JustificaŃi ca de fiecare dată, ca şi anul trecut. În nici un caz dânşii nu vor putea să cheltuiască 
nici un leu fără să fie justificaŃi. Iar faptul că dvs. aŃi spus că nu vreŃi să daŃi banii investitorilor, de 
ce ia adus…..” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„M-aŃi înŃeles greşit. Nu că nu vrem să le dăm. Noi primăria Hunedoara, aici nu 

vorbesc în nume personal……” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„In al cui nume vorbiŃi?” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„În numele consilierilor care trebuie să fie informaŃi şi este o părere bună sau poate 

că  nu este cea mai bună, dânşii vor vota în consecinŃă. Eu îmi exprim punctul de vedere, dar 
fiind faptul că avem un buget pe care dânşii ni l-au prezentat şi avem o sumă pe care dvs. în 
calitatea de iniŃiator, ne-aŃi propus-o să o aprobăm. Atunci, azi suntem aici pentru a discuta pe 
aceste sume, şi oportunitatea lor, nu? Eu de aceea am încercat să fac o discuŃie şi să găsim cea 
mai bună cale.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dvs. nu aŃi făcut o discuŃie, aŃi făcut mai multe acuzaŃii decât o discuŃie.” 
 
Dl. Simoc Gelu:  
„Dl. consilier, pot să vorbesc şi eu? Să ştiŃi că atunci când am venit aici şi am cerut 

aceşti bani, eu cel puŃin sunt conştient de greutăŃile pe care le are Hunedoara, sunt conştient că 
nu este prima prioritate fotbalul. Ştiu că Hunedoara trebuie să plătească sănătate, învăŃământ, 
gropi, drum…… am cerut totuşi acest lucru, pentru că ne raportăm la o treabă, că suntem totuşi 
municipiul Hunedoara, că am fost cineva în fotbalul hunedorean. Acum suntem la nivel să jucăm 
cu Băcia, cu Crişcior, care are două echipe….. cred că dacă facem un efort să ne gândim că 
trebuie să lansăm şi fotbalul, în Hunedoara nu sunt foarte multe lucruri de făcut. Vreau să vă 
spun că sunt de 50 de ani în fotbal, toată lumea mă cunoaşte, nu vreau să povestesc ce s-a 
întâmplat când a fost Combinatul…. Dar totuşi dacă nişte primării de comune reuşesc să şină 
nişte echipe, noi municipiul Hunedoara care suntem totuşi cel mai mare din jud. Hunedoara, 
cred că totuşi ar trebui să ducem o echipă să fie, să ne aducă cunoaştere oraşului.  

Ştiu că este un efort să alocăm aceşti bani. Dacă 6 miliarde s-a dat anul trecut 
pentru o echipă în liga a patra, este normal că acum ne trebuie mai mulŃi bani. Şi de ce am spus 
că este o treime, pentru că mai sunt încă bani care…. Eu vă cer sprijinul,… şi să se înŃeleagă că 
aceşti bani şi vreau să mai spun ceva…. Că dna. Căpâlnă nu mi-a dat niciodată bani până nu 
am adus acte justificative pentru banii care s-au cheltuit. Nu poate nimeni să ia nici un ban… pe 
toŃi banii trebuie acte, cu contabilitate, cu tot, este exclus să se mai întâmple ceva… vrem 
relansarea fotbalului în municipiul Hunedoara. Trebuie să facem un efort, era mai uşor când 
Combinatul prelua toate îndatoririle, acum este mai greu, sunt conştient de ceea ce vă cer.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Şi noi am vrea o relansare economică  a României, însă nu se întâmplă.” 
 
Dl. Simoc Gelu:  
„Asta e altceva.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Dvs. ştiŃi că sunt unul dintre iniŃiatorii, pe care dvs. l-aŃi susŃinut alături de Mihai 

Leu ca să formăm acest club, acea asociaŃie, respectiv club. Dvs. v-aŃi dat votul în unanimitate, 
cunoaşteŃi ce lupte… un an de zile am avut cu Mihai şi cu dl. primar ca să-l lămurim că fotbalul 
trebuie să revină în Hunedoara, să redevină ceea ce a fost. Am pornit de la un buget de 150.000 
de lei, dacă vă aduceŃi aminte. Prin tot felul de negocieri şi de înŃelegeri tacite ca să le spunem 
ca în parlament, am reuşit să ajungem la 380.000 de lei şi am făcut o mică performanŃă. Pentru 
asta, eu personal trebuie să vă mulŃumesc dvs. care aŃi fost tot timpul înŃelegători şi dl. primar 
care a înŃeles în final, că fără bani nu poŃi să ai o minimă performanŃă şi de nu ne face de ruşine 
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în aceste competiŃii. Dacă tot dl. primar vine acum în faŃa dvs. şi înŃelege necesitatea acestui 
buget, reuşeşte să lămurească doi oameni de afaceri să aducă bani,…. a veni şi a fi împotriva 
alocării acestei sume, totuşi mi se pare puŃin exagerat. Pentru că până la urmă pe lângă banii 
aceştia ceilalŃi doi investitori vor veni şi ei cu nişte bani. E greu să-i lămureşti pe nişte oameni de 
afaceri ca într-o situaŃie de criză să investească într-un club de fotbal. Foarte puŃine cluburi de 
fotbal sunt în România care reuşesc să primească investiŃii financiare. Sunt de acord cu dna. 
doctor, până la urmă dna. Chiş a avut un punct de vedere foarte pertinent, …să vedem 
investitorii cu ce sume de bani vin, să fie viraŃi în contul clubului, ceea ce s-a promis acei 
400.000 sunt de acord, poate că nu au 400.000, pentru că nu le poŃi cere neapărat suma asta, 
suma e mare, poate că au doar 200.000, …vor fi viraŃi. Să se facă acel contract între…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nici noi nu vom putea vira toŃi banii.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„…acel contract cadru între clubul sportiv şi primăria Hunedoara, cred că până la 

urmă primăria Hunedoara este cel mai mare finanŃator al acestui club…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„….trebuie menŃionat că acei investitori au alocat toate sumele acestea, fără ca să 

aibă vre-o garanŃie… au făcut-o de bună credinŃă….şi cred că e necesar să menŃionez din nou: 
dânşii nu vor avea posibilitatea să decidă …să meargă banii unde nu este legal, din bugetul 
local.”  
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                      „L-am lămurit atât de greu pe dl. primar…. ca în final să vorbim în contradicŃie, dar 
hai să vă spun ceva: până aprobăm suma asta, vorba dânsului poate nu avem toŃi banii, poate          
 avem numai 500.000 de lei să dăm..”  
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este clar că dacă banii nu vor fi, nu avem de unde să dăm…” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Hai să o luăm punctual, că tot ceea ce am vorbit rămâne scris pe procesul verbal 

al acestei şedinŃe. Toată lumea se fereşte să vorbească de bani, să ridice mâna, pentru că îşi 
poate imagina că în spatele acestei hotărâri să se găsească alte interese. Interesul este ca 
acest club să se dezvolte şi interesul este ca cei doi investitori să-i păstrăm în sală alături de noi. 
Să nu le dăm de înŃeles că nu-i vrem alături de noi. Să le dăm de înŃeles că dânşii vor veni în 
imediata….în următoarele zile şi vor vira suma de bani cu care s-au angajat. Până la urmă au 
făcut-o de bună credinŃă, cum a zis şi dl. primar… dl. Simoc va fi întrebat de către consiliul 
director, că există problema cine conduce acest club … până la urmă din punctul meu de 
vedere….dvs. sunteŃi preşedinte, dvs. trebuie să ne arătaŃi nouă, dovadă că dânşii au virat acei 
bani şi noi să aprobăm suma asta, iar ulterior consiliul director pe care tot dvs. l-aŃi votat în urmă 
cu trei luni de zile, cred, să vină şi să verifice exact acest buget. Poate dl .Gigi Munteanu, nu e 
necesar echipament de 100.000, sunt de acord cu dvs., că ştiu şi eu că dl. Lucescu a făcut o 
donaŃie de 700 de milioane….suficient de mare. Poate e necesar ca suma asta să o votăm 
pentru echipa de copii şi juniori, să facem nişte analize atunci pe buget. Dar banii, chiar e păcat, 
dl. primar  ar reuşi să-i găsească, e păcat să respingem acest proiect de hotărâre…” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Este o previziune..” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„..înseamnă că am făcut efortul de a înŃelege mişcarea sportivă şi de a fi alături de 

acest club. Ceea ce spuneŃi dvs., poate fi adevărat, dar consiliul director al acestui club care are 
datoria cum se cheltuieşte bugetul, dacă banii au fost cuprinşi pe capitole acolo unde trebuie. 
Dar să respingem un proiect de hotărâre, asta mi se pare o aberaŃie. Să nu uitaŃi că la Deva a 
fost aprobată o sumă asemănătoare, către clubul sportiv Mureşul Deva. Acest club are tot un 
investitor, nu cunosc exact forma de organizare, consiliul local de acolo a găsit suma asta… 
acesta este punctul meu de vedre, acum dvs….” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„… au alocat acele fonduri şi ei  nu au nici istoria pe care noi o avem.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Dl. primar, două vorbe mai vreau să spun. Ca să nu înŃeleagă lumea că facem 

politică sau că ne află pe poziŃia adversă, pentru fotbalul din Hunedoara…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Eu nu am zis asta.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Am nevoie de punctul dvs. de vedere, dat fiind faptul că am adus în discuŃie şi cu 

asta am început. SunteŃi de acord să le dăm un termen să ne prezinte contractul, temeiul legal 
pe care noi le dăm banii este contractul.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Din nou dvs. sunteŃi în eroare, noi nu le dăm banii, dl. consilier. Aceşti bani sunt 

alocaŃi clubului nu investitorilor, ei pot să plece mâine acasă şi noi tot va trebui să continuăm 
această activitate.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Vorbeam de dl. preşedinte, nu ziceam de investitori, nu mi-o luaŃi în nume de rău, 

noi dăm banii clubului în sensul că responsabil e  dl. Simoc. Nu mă gândesc al investitori, nu am 
nimic cu oamenii, m-aŃi înŃeles greşit. Noi dăm banii către club, Gelu Simic are datoria, zic eu, să 
iniŃieze acest contract de colaborare între primărie şi aceşti investitori. Să-i dăm un termen, 30 
de zile…” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Să spunem că în eventualitatea în care investitorii mâine pleacă acasă, doamne 

feri şi nu se va întâmpla, …asta înseamnă că noi o să oprim toată activitatea FC Hunedoara? 
Asta vrea să-mi spuneŃi dvs.. Deocamdată toată activitatea de la FC Hunedoara este plătită, nu 
din bani publici, a fost plătită de către investitori. Vreau să vă întreb, dacă astăzi veŃi refuza să 
votaŃi şi le mai dăm termen şi ei…pleacă, noi ne oprim? Că suntem în campionat. Asta este o 
întrebare la care dvs. trebuie să vă răspundeŃi.” 
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Dl. Munteanu Gigi:  
„ …sunt de acord cu a vota aceste sume, dar le punem un termen să ne aducă 

contractul.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt de acord.” 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
„.. la şedinŃa viitoare să avem contractul…” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt de acord. Şi aici în procesul verbal se va vedea….o să-i spunem dl. 

preşedinte să facă şedinŃele necesare, să ne prezinte acest contract. Eu cred că independent de 
investitori, indiferent de câŃi o să se mai ataşeze să vină să investească bani în fotbal…dacă 
dorim şi cred că este prea târziu să ne retragem acum. Dacă dorim să continuăm această 
activitate fotbalistică în municipiul Hunedoara, este important ca noi să alocăm banii.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Perfect de acord cu dvs., în asentimentul dvs., pentru că de abia acum spuneŃi ce 

am spus eu înainte. Cu banii aceştia putem Ńine campionatul chiar dacă dânşii pleacă de 
mâine.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Sunt convins că nu. De asemenea trebuie menŃionat că acei investitori au făcut o 

promisiune, dacă nu promovează în divizia B, care este extraordinar de greu, zic eu, dânşii vor 
pleca şi toată investiŃia făcută de dânşii în municipiul Hunedoara până acum, sau până la 
sfârşitul campionatului, va rămâne a municipiului.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Perfectă dreptate…..nu ne dorim asta.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„De exemplu, până acum toŃi banii au fost puşi de dânşii, iar dl. preşedinte e aici 

martor şi ceilalŃi directori…” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Domnilor, haideŃi să-i lăsăm pe cei înscrişi la cuvânt să termine.” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
„Aş vrea să vă aduc la cunoştinŃă că fenomenul fotbal în Hunedoara nu se va 

termina cu noi. Este vechi, de când eram eu la juniori, copil şi jucam fotbal… Este o dorinŃă 
extraordinară în Hunedoara de a juca fotbal. Cred că nu sunteŃi împotriva a ceea ce vă spun, 
iar… e adevărat că bani există mai puŃini. Un lucru nu-l înŃeleg: noi care alocăm bani…nu sunt 
sub control banii aceştia?...de ce trebuie să ne speriem de lucrul acesta? …dacă banii sunt sub 
control, mergem înainte. Problema este, aşa cum a spus şi dl. primar şi alŃi colegi de aici,  să 
avem ceva rezultate, pentru că…eu cunosc ceea ce a spus dl. Simoc. S-ar putea, prin această 
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echipă de fotbal, dacă va promova în liga a doua să avem o altă viziune în Ńara aceasta, noi 
Hunedoara. Uite cu bani puŃini, cum s-au descurcat, la Hunedoara să vedem ce e acolo….eu 
cred lucrul acesta. Şi pentru că dl. Munteanu a spus o…şi suntem colegi, vreau să-i spun că a 
greşit când a zis, s-a adresat dl. Simoc: oamenii aceştia pentru ce i-aŃi mia adus aici. Dl. 
Munteanu este sibian, noi suntem hunedoreni, Nelu Petcu şi Romică Gabor ei sunt de ai noştri 
din Hunedoara, sunt mişte persoane intens sportive în Oraşul Hunedoara. Vă mulŃumesc.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
„Îmi cer scuze dacă am fost înŃeles greşit.” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
„Recunosc că fotbalul este sportul rege, dar lăsaŃi-mă să specific faptul că este 

totuşi o activitate recreativă şi sincer m-ar fi bucurat foarte mult ca aceşti bani să se fi regăsit 
într-o activitate de investiŃie economică sau aşa mai departe. În altă ordine de idei propunerea 
comisiei de buget mi se pare cea mai rezonabilă dat fiind situaŃia actuală. Să ne rezumăm la un 
buget mai mic, cu posibilitatea în anul viitor, dacă bugetul primăriei permite, să alocăm şi 
diferenŃele care ar fi necesare. Eu vreau să vă subliniez, deşi dl. primar a spus, dacă avem 
aceşti bani, aici este trecut în primul an, deci în anul 2010 vor fi alocaŃi 60% din sumă, iar în anul 
viitor 40%... scrie în nota de fundamentare.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Revin iar,…nu avem cum să le dăm, dacă nu avem de unde. Acesta este bugetul 

cerut de dânşii. Dacă nu vor fi bani la buget, nu o să putem să le dăm aceşti bani. Ei pot să 
ceară câŃi bani vor…dacă nu sunt bani la buget. CredeŃi-mă prima dată se vor plăti toate plăŃile 
care sunt necesare…” 
 

Dna. Fărcaş Bianca:  
„…cum zicea şi dna. Vasilescu, pot să ne dea FC Hunedoara în judecată că nu i-

am alocat toŃi banii?..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu pot să ne dea. Vreau să vă spun că, cred că, până la sfârşitul lunii, …aŃi 

menŃionat că aŃi vi dorit ca aceşti bani să se regăsească în alte investiŃii. Dacă nu aş fi avut 
certitudinea că, până la sfârşitul lunii sau cel târziu 7-8 noiembrie, se va semna contractul pentru 
acele fonduri de 46 milioane de lei pe care le vom primi pentru reabilitarea drumurilor, nu m-aş fi 
încumetat să putem să alocat această sumă de bani fotbalului. Oarecum aducem banii din 
fonduri europene pentru reabilitare drumuri, vorbim de 10 milioane de euro, care cu siguranŃă 
vor fi alocaŃi municipiului Hunedoara.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„Am scăpat din vedere o sumă de bani pentru reabilitarea bazei sportive.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna.Vasilescu Tatiana:  
„Vreau să fac o menŃiune, că aceste valori, viz-a-viz de valori, de sport, la modul 

general, echipa de handbal a României a devenit campioană mondială şi a fost premiată cu 
25.000 de euro….anul acesta, la cupa mondială…deci am auzit la ştiri. Deci 25.000 de euro pe 
total, pe echipă.” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„25.000 de euro au adus de acolo.” 
 
Dna.Vasilescu Tatiana:  
„De asta spun , la nivel acela, mie mi s-a părut foarte puŃin viz-aviz de o asemenea 

performanŃă.” 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna. Silagzi Ana Maria:  
„Vreau să întreb şi eu ceva, că am văzut că sunt nişte cheltuieli acolo că trebuie să 

aducem jucători. Deci noi am zis că facem o echipă pentru că avem jucători buni şi se poate 
face performanŃă cu oamenii noştri, nu trebuie să cheltuim bani ca să aducem din altă parte.” 

 
Dl. Simoc Gelu:  
„Vreau să vă spun că şi acum 30-35 de ani când am început şi am făcut cea mai 

bună echipă de fotbal din Hunedoara am început tot cu trei: l-am adus pe Ungur, pe Lucescu, 
Dumitrache şi încet, încet i-am înlocuit pe toŃi şi am rămas cu 10 Hunedoreni în echipă, că nu 
aveam portar. Şi acum a fost nevoie, nu am avut posibilitatea, adică jucătorii noştri, care sunt 
tineri şi care sunt buni, nu am putut să rămân cu ei. Am aduc câŃiva jucători mai experimentaŃi 
pe care am dat bani şi într-un an de zile…. Cei care sunt tineri vor juca la Hunedoara. Aveam 
nevoie de lucrul acesta.” 

 
Dl. NeamŃiu Ioan:  
„….şi din Hunedoara se pleacă la alte echipe…” 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„ Eu sunt pentru fotbal şi merg la fotbal, deci mi se pare amendamentul comisiei de 

buget foarte bun, în sensul că aceste sume se pot rectifica, dar aceşti oameni, sau clubul, 
conducerea…să nu zică lumea că nu am susŃinut echipa. Anul viitor, se pot face rectificări în 
fiecare lună, rectificări de buget şi se pot aloca sume.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vreau să fac o menŃiune, rectificările se pot face şi în plus şi în minus. Întrebarea 

mea este, dacă noi vom dovedi că nu putem şi eu voi veni şi vă voi prezenta o situaŃie clară 
economică  în care se dovedeşte clar că nu putem să alocăm suma asta, dvs. veŃi putea să 
votaŃi în minus. Azi, eu cred că ei ne-am cerut suma asta, pentru că asta este suma de care ar 
avea nevoie pentru a face performanŃă. Dacă noi, vom putea să dovedim că noi suntem pentru 
fotbal, suntem pentru sportul performant în Hunedoara şi am alocat suma, sperând că o să 
avem bani. Dacă vom intra în imposibilitatea de a aloca banii…putem să venim şi să le spunem: 
nu avem bani!....sau vedem că nu fac performanŃă…” 

 
Dl. Gyorfi Jeno:  
„Sunt pentru alocarea fondurilor, dar suma asta pentru cetăŃeanul din 

Hunedoara…900…. E mult. Adică au avut 600, acum vreau 900..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dacă anul trecut se depăşea bugetul…ce aŃi făcut când s-a depăşit bugetul? AŃi 

venit dvs. personal cu dl. director prezent aici împreună cu alŃi consilieri şi aŃi spus: dl. primar ne 



 36 

trebuie mai mulŃi bani, şi s-au aprobat. Dacă ne opream la 600.000 erau suficienŃi? Nu. Şi dacă 
nu erau suficienŃi ce făceam? Mai alocam. De ce să tot umblăm…., pentru că eu v-am făcut o 
garanŃie, banii nu se pot plăti dacă nu-i avem. Dvs. veŃi decide cum vreŃi, dar eu cred că noi vom 
arăta că suntem de acord să sprijinim, să facă performanŃă şi le şi putem cere să facă 
performanŃă dacă li se alocă fondurile necesare.” 

 
Dl. Apostolescu Dan:  
„Aş vrea să fac şi eu o remarcă, când am aprobat cele 6 miliarde fiecare dintre noi 

am ştiut ce va urma în continuare, adică în sensul că dacă va exista performanŃă vor creşte şi 
costurile.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna.Vasilescu Tatiana:  
„Am, fost la un meci….. şi am pierdut meciul……” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aveam două opŃiuni, ori să oprim activitatea fotbalistică, ori să continuăm şi să 

alocăm fonduri necesare pentru….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dl. consilieri, în prezent există o reglementare legală cu privire la rectificări de 

buget. E adevărat că în acest an nu s-a prea aplicat şi nu s-a prea Ńinut cont de ea. Conform 
prevederilor legale rectificările de buget pot fi în nr. de două şi făcute după primul semestru al 
anului financiar. Având în vedere că bugetul solicitat de dânşii este pentru sezonul competiŃional 
2010-2011, care probabil se încheie în iunie, rectificări de buget, dacă se va aplica legea cu 
stricteŃe, se vor putea face numai după 30 iunie 2011. GândiŃi-vă şi la lucrul acesta.” 

 
Dna. Silagyi Ana Maria:  
„MulŃumim de precizare.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
„De ce nu aŃi spus de la început….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu am ştiut cum o să decurgă lucrurile…” 
 
D-nul Culcea Tudorel:  
„Am avut din partea comisiei de buget, finanŃe un amendament. Dl. Horvat Zolta, 

mai concret propuneŃi ca suma alocată să fie egală cu cea alocată anul trecut, la nivelul anului 
trecut…600 şi…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„La nivelul sezonului competiŃional 2009-2010, dar gândiŃi-vă că rectificări de buget 

nu se mai pot face, numai după 30 iunie.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu se mai poate suplimenta, asta vrea să zică dl. secretar.” 
 



 37 

D-nul Culcea Tudorel:  
„Din partea dnei. Chiş avem o propunere: să ne prezinte investitorii o dovadă că 

au depus bani… şi mai ce?....” 
 
Dl .Bobou Ńanu Dan:  
„Contractul cadru…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Dar asta s-a convenit cu dl. Simoc ca în termen de 30 de zile se va ….” 
 
Dl. Simoc Gelu:  
„…în mai puŃin timp….!” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Da, dar noi avem şedinŃă numai luna viitoare, până la şedinŃa din luna 

următoare..” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„SupuneŃi la vot amendamentul comisiei de buget, …cât este suma dl. Horvat?” 
 
Dl. Horvat Zoltan:  
„600 … nu ştiu exact…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aia este ultima?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„….nu cred, că s-au făcut rectificări…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Corect.” 
 
Dl .Bobou Ńanu Dan:  
„Sumele acelea erau defalcate pentru întreŃinere stadion  şi pentru cheltuieli cu 

echipa, deci să formulaŃi exact, ca să ştim ce vorbim.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aici ni se cere clar o sumă….” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Horvat Zoltan:  
„Comisia de buget, finanŃe propune alocarea sumei de maxim 700 de mii de lei… 

atât…” 
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Se supune la vot amendamentul comisiei de buget, finanŃe: ca suma alocată să fie 
de 700.000 lei 

Amendamentul nu este aprobat deoarece a întrunit 6 voturi „pentru”(Chiş Şerban 
Ana Aurelia, Baloşin Nicolae, Vasilescu Taiana, Horvath Zoltan, Gyorfi Jeno, Culcea Tudorel), 4  
voturi „împotrivă”(Cazan Florin, Apostolescu Dan, NeamŃiu Ioan, Zuberecz Richard), şi 9 voturi 
„abŃineri”. 

 
D-nul Culcea Tudorel:  
„Al doilea amendament, cel propus de dna. Chiş..” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„SolicitaŃi introducerea unui nou articol…ca în termen de 30 de zile….dacă 

formulez bine… preşedintele….” 
 
Dl .Bobou Ńanu Dan:  
„….să se prezinte contractul cadru între clubul sportiv şi cei doi investitori, cât şi 

livrarea sumelor aferente în contul clubului.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„Sumele totale sau parŃiale?  
 
Dl .Bobou Ńanu Dan:  
„…sumele investitorilor…” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
„... păi sumele investitorilor, da…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. Simoc Gelu:  
„Sumele vor fi stabilite la termen…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Pe sume stabilite la termen… e complicat să ceri să depună toŃi banii o dată.” 

 
Se supune la vot amendamentul doamnei Chiş Şerban Ana Aurelia – se aprobă în 

unanimitate de voturi. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 
pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi 2 voturi „abŃineri”( dna. Chiş 
Şerban Ana Aurelia, dna. Silagyi Ana Maria). 

Art.1  se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi 3 voturi „abŃineri”( dna. Chiş Şerban Ana 
Aurelia, dna. Silagyi Ana Maria, dl. Horvath Zoltan). 

Art.2  se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃineri”( dna. Silagyi Ana Maria). 
Art.3  se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „abŃineri”( dna. Silagyi Ana Maria). 
 
Hotărârea nr.166/2010  se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.10.2010 – 30.11.2010.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                 -    d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice – aviz favorabil 
 

                 Dl. Horvath Zoltan:  
“Îl propun pe dl. Zuberecz Richard, ca şi preşedinte de şedinŃă pentru perioada 

următoare.” 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.167/2010 se aprobă în unanimitate. 

Diverse: 
         Dl. Culcea Tudorel:  

„Am epuizat punctele, trecem la diverse”. 
 

        Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
    „Dl. consilier NeamŃiu, dl. consilier Şoş, dl. consilier BobouŃanu, dl. consilier 

Demeter, d-na consilier Chiş.” 
 
        Dl. Culcea Tudorel:  

                    „PoftiŃi domnule NeamŃiu.” 
 

Dl. NeamŃiu Ioan:  
„Domnilor consilieri, aş vrea să vă aduc la cunoştinŃă că la noi în Micro 3 au 

început lucrări de reabilitare. S-a ivit o problemă. Am dat o hotărâre, am aprobat-o,… de 
consiliu,… cu căruŃele. Dăunează mult. Sar peste bordurile care le pun după-masa, noaptea le 
dărâmă, ca mănăstirea....” 

 
         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   

„FaceŃi reclamaŃie la poliŃia de circulaŃie.” 
 
Dl. NeamŃiu Ioan:  

    „Eu nu fac reclamaŃie, că nu mă interesează”. 
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
        „Ba da, trebuie să te intereseze,  eşti un cetăŃean al municipiului Hunedoara.” 

 
Dl. NeamŃiu Ioan:  

     „Eu doar am vrut să vă aduc la cunoştinŃă. V-am adus la cunoştinŃă, nu face nici 
un cetăŃean reclamaŃie. Ce facem cu ei? Noi am dat hotărârea.” 

 
         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   

     „PoliŃia de circulaŃie trebuie să intervină şi să respecte acea hotărâre de consiliu.” 
 

Dl. NeamŃiu Ioan:  
     „Să intervină, eu v-am adus la cunoştinŃă cazul. Domnule preşedinte, daŃi-mi voie 

să mă retrag.” 
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       Dl. Culcea Tudorel:  

   „Da, puteŃi să vă retrageŃi.” 
 

     Dl. Neam Ńiu Ioan:  
  „MulŃumesc”. 
 
  Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl.  Demeter Ilie:  

  „Nu sunt de acord. Supun la vot aici.” 
 

          Dl. Culcea Tudorel:  
   „S-au înscris nişte persoane aici la cuvânt. RetrageŃi-vă, şi haideŃi să continuăm.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                     „Atuncea rămânem numai cu aparatul primăriei....” 
 

Dl. Şoş Iosif:  
                     „łinând cont că în Hunedoara, şi spitalul, aş dori pe această cale, mâncarea când 
se duce de la cantină, să nu o mai ducă pe acolo, pe lângă aia de morŃi, că îŃi vine să mori. Deci 
este şi altă posibilitate să ducă mâncarea în spital.” 
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                     „Deci acum, cum vorbim noi, se lucrează la conectarea cablului electric pentru 
bucătărie, la contagioşi.” 
 

Dl.   Şoş Iosif:  
                     „În momentul de faŃă, încă se cară cu…, cade mizerie pe mâncare, merg cu căruŃul 
ăla, cade ploaie.” 
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                     „DaŃi-mi voie să cred că nu cade mizerie pe mâncare.” 
 

           Dna. Silagyi Ana-Maria:  
                     „Bine că se mănâncă mâncare, în alte oraşe nu se mai dă de mâncare.” 
 

Dl. Şoş Iosif:  
                     „FaŃă de alte spitale, deci în  alte spitale bucătăria se aduce de mâncare, nu femeia 
de servici şi aia care te spală. Deci dacă tot alocăm atâŃia bani pentru spital, măcar, şi la felul 
cum arată spitalul, nu se poate şi altcumva?” 
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                     „Deci domnule consilier, vorbiŃi cu colega dumneavoastră care este în...”  
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu poate reda 
cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
                     „Domnul BobouŃanu.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                    „MulŃumesc consilierilor locali care au votat în unanimitate proiectul de hotărâre cu 
privire la deschiderea şcolii generale nr. 10, şi în egală măsură în mulŃumesc domnului primar 
pentru că a reuşit să dezamorseze o situaŃie ivită în zona respectivă, şi sper că atunci când vom 
face acea comisie de anchetă pe învăŃământ să verificăm toate şcolile, şi să nu mai facem, ştiu 
eu, din necunoştinŃă de cauză, anumite greşeli cu închiderea anumitor şcoli şi lăsarea altora, şi 
să naştem situaŃii conflictuale, până la urmă între părinŃi, s-a demonstrat. Şi al doilea subiect, 
am depus un proiect de hotărâre privind reabilitarea şi introducerea în circuitul turistic a zonei de 
agrement Valea Seacă. Am primit o adresă din care rezultă că se vor face identificările cuvenite 
în registrul agricol, pentru a vedea dacă nu există retrocedări în zonă, şi aş dori în timp util un 
răspuns dacă au fost identificate retrocedări pe acea parcelă de 7,5 hectare care apare pe 
inventarul Primăriei Hunedoara în 1999.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
                    „Îmi cer scuze dacă nu s-a făcut răspunsul, s-au făcut identificările, nu avem 
retrocedări în perimetrul respectiv.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                     „Nu avem retrocedări în perimetrul respectiv, care este în suprafaŃă de? ....” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
                     „4 hectare şi ceva....” 
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                      „Noi vorbim de 4 hectare.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                    „Atuncea da, ca să putem să demarăm mai departe acel proiect de hotărâre.” 
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                     „Se vor face ridicările topo să pornească.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                     „Să pornească, şi atunci să punem în discuŃie acel proiect. Atât, vă mulŃumesc.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
                     „Domnul Demeter.” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
                      „După hotărârea de consiliu extraordinară cu şcoala 10, am fost şi le-am vizitat din 
nou. Am fost la şcoala 12, la şcoala 10 n-am fost, şi am vizitat şcoala 10, am rămas plăcut 
surprins de dotările, modernizarea şcolii 10, cu laboratoare, vă dau două exemple, de chimie 
sau de geografie, dotate complect nou.” 
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                „Şi dacă aş putea interveni, acolo, în cea mai mare măsură, cu aportul părinŃilor, 

plătite de părinŃi.” 
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Dl. Demeter Ilie:  

                    „Săli de clasă cu mobilier complect nou, cu sertare, cu pupitre şi scaun de 
persoană, sunt vreo 5-6 săli,  mi-a plăcut, şi n-am întrebat de unde sunt fondurile. Asta este unu, 
şi doi, azi am aflat, şi vreau să fac şi o cere la urmă, o să fiu foarte scurt, am aflat că inspectorul 
şcolar general, a adunat profesori de la şcoala generală nr. 12, 10 şi 9, şi i-a pus să voteze, 
discreditând hotărârea consiliului local, i-a pus să voteze dacă sunt de acord sau nu să se Ńină 
locaŃia 10, să fie sau să nu fie. Şi normal că 12 şi cu 9 au votat împotriva  profesorilor de la 10.”  
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                    „Era normal să voteze aşa, domnule consilier.” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
                    „Dar pe ce bază legală, asta vreau să vă întreb eu.” 
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                    „Dânsul şi-a depăşit atribuŃiunile, pentru că este incompetent, nu din alte motive.  
 

Dl. Demeter Ilie:  
                    „Nu avea voie să pună profesorii...” 
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                    „AscultaŃi-mă un pic. Acei profesori sunt angajaŃi ai acelui domn. Şi le este frică,…. 
încă directori, care n-au primit hârtie că nu mai sunt directori, n-au fost înştiinŃaŃi decât verbal, nu 
mai sunt directori, şi putea să-i controleze. Directoarea de la grădiniŃă de la  ...nu au hârtie de la 
inspectorat că au fost demisionaŃi, dar un alt director ia preluat locul.” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
                    „Domnilor colegi, lăsaŃi-mă să termin. Şi următorul lucru: tovarăşul inspector 
general, a făcut aprecieri la adresa consiliului, şi pentru că a făcut aceste aprecieri mă simt 
lezat, pentru că şi-a depăşit atribuŃiunile, cum spune, ce hotărâre este asta? Când a fost data 
trecută, când a fost întrebat dânsul şi cu deputatul Arion, şi au dus părinŃii să vadă şcoala 10, a 
spus:  au votat consilierii, e treaba lor, nu-i treaba mea. Acum a zis: cine-s ăştia domnule, ce 
consilieri sunt aceştia, Demeter, BobouŃanu şi cu HepuŃ, cine-s aceşti iniŃiatori, ce treabă au avut 
ei?" 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                    „Şi au minŃit în adresele pe care n-i le-au trimis nouă, că de fapt, fonduri s-au alocat 
pentru două locaŃii, când colo a fost numai pentru una, şi intrau în disperare de ce noi am alocat 
trei locaŃii. Pentru că noi am considerat că este mai bine să aplanăm un conflict, exact cum 
spunea domnul consilier BobouŃanu, şi să se facă o evaluare, iar aici aş vrea să menŃionez că, 
în urma raportului făcut de către doamna consilier Chiş împreună cu domnul Baloşin, se vedea 
clar că costurile la şcoala 9 per elev sunt mai mari decât şi la şcoala 12, şi la şcoala 9. 
Întrebarea mea este de ce s-a votat împotriva şcolii 10, pentru şcoala 12, şi nu s-a închis şcoala 
9, care are costuri mai mari. De aceea este bine, şi foarte bună propunerea domnilor consilieri 
iniŃiatori la acea şedinŃă, la acel proiect de hotărâre, să se facă o evaluare clară, împreună cu 
contabilitatea şcolilor, cu directoratul lor, împreună cu contabilitatea noastră, dacă trebuie, 
trimitem corpul de control al primarului peste cele trei şcoli, să  facă o evaluare clară, şi vom 
închide şcoala care trebuie, nu care ne-ar place nouă să o închidem  sau să Ńinem directorul 
care-l vrem noi.” 
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 Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
                     „Pentru că aŃi făcut referire la mine, eu am....” 
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                      „Eu am făcut referire la proiect....” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
                     „...doar la şcoala 12, costurile şcolii 12 în raport cu restul şcolilor.” 
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                     „Dar a fost introdus şi un raport....”  
 

         Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:   
                     „Doamna consilier, în raportul făcut de dumneavoastră sunt trecute toate şcolile, cu 
cheltuieli pe cap de elev, din care denotă o valoare mai mare pe cap de elev în şcoala 9.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                     „Doamna consilier a zis bine, aŃi făcut pe şcoala 12, dar pe undeva, am fost induşi 
în eroare, şi acuma nu înŃeleg de ce inspectorul, odată....” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Demeter Ilie:  

                     „Mai am o frază de spus şi închei. Nu am vorbit aşa de mult, a vorbit domnul 
primar, au vorbit domnii consilieri, având în vedere, şi m-am informat că, a dezinformat 
profesorii, a pus să voteze unii împotriva altora, a discreditat Consiliul Local prin hotărârea lui, îi 
cer public, astăzi, demisia tovarăşului inspector general Lăutaru. Vă mulŃumesc.” 
 

Dna. Silagyi Ana-Maria:  
                   „Şi-a pus directorii care a vrut de la P.D.L., ş.a.m.d..” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
                   „Îi schimbăm.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 
nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  

                     „Doamna consilier Chiş.” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                     „Eu am nişte probleme aşa mai domestice, probleme pe care le-am mai ridicat şi 
altă dată, şi pe care le voi mai până la sfârşitul acestui mandat.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Hada:  
                     „Ce răbdare aveŃi!” 
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Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia:  
                     „Sunt perseverentă. Am ridicat problema hidoşeniilor din oraş, clădirilor care arată 
foarte rău, pe oriunde am umblat prin Ńară n-am văzut aşa ceva. Cantina Restaurant, chiar nu 
putem face nimic?” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                    „Cinematograful Modern.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
„Cinematograful Modern este al României Film. La ultima discuŃie pe care am avut-

o cu domnul Raşcu Marius, de la patrimoniu, pentru că nu puteam să-i schimbăm domeniul de 
activitate, iar fonduri, noi ca instituŃie, nu aveam cum să reabilităm acel proiect, dânşii au zis că 
rămâne în patrimoniul lor şi o să aloce sume necesare pentru reabilitare. De asemenea, 
promisese la Cinematograful Flacăra, 200.0000 de mii de lei şi mă gândesc că din cauza...”  

 
Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  

                     „Ar putea măcar să pună ceva să acopere….” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                     „Am înŃeles. Pentru Cantina Restaurant ştiu că s-a depus o cerere pentru 
demolarea acelei clădiri, am înŃeles că au fost avertizaŃi şi dacă în cel mai scurt timp nu o să 
facă ceva, vor fi şi amendaŃi.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
                     „S-a eliberat deja certificatul de urbanism, urmând a depune autorizaŃia de 
desfiinŃare.” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                    „Dar cel puŃin până când încep să facă, certificatul este valabil 1 an de zile, 
rămânem cu mizeria în mijlocul oraşului? O altă problemă, nu ştiu dacă Ńine de noi, mi-a fost 
sesizată de mai mulŃi locatari, şi n-am ştiut ce să răspund. Spune-au că există firme fantomă 
care antamează lucrări pentru acoperirea blocurilor, după care pleacă. Se ştie ceva la nivel de 
primărie?” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                    „Noi nu am fost informaŃi, dar este o chestie… care asociaŃia de proprietari face un 
contract cu o firmă, ei au şi datoria şi poate interesul, să verifice cu ce  firme.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan:  
                    „Este o treabă privată.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                     „Noi nu putem să le recomandăm vreo firmă, pentru că se poate interpreta greşit, 
în schimb au mai fost reclamaŃii că s-au început lucrări şi nu s-au terminat, şi bine-nŃeles că sunt 
învinuiŃi şefii de bloc sau de asociaŃii, că au avut ceva personal. Nu cred, dar şi cred că dacă o 
firmă începe ar trebui să facă,… şi să li se dea banii progresiv.” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                     „Au luat bani, şi-au plecat, aici era problema. PoliŃia fiind în subordinea noastră....” 
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Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                     „Nu, nu sunt în subordinea noastră.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
                    „AsociaŃiile au personalitate juridică, pot să se adreseze instanŃelor.” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                      „Numai instanŃei. O altă problemă, iar nu ştiu dacă Ńine de noi, tot din audienŃe, îmi 
spunea o doamnă care a cumpărat punctul termic, şi a vrut să cumpere terenul de sub punctele 
termice. A depus cerere, dar nu a ajuns în discuŃia consiliului.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                     „Despre care punct termic?” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                     „Unul din punctele termice, nu ştiu despre care e vorba, mă gândesc că toate au 
acelaşi regim.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                   „Din ceea ce cunosc eu, şi o să ne informăm, toate punctele termice au pământul 
dedesubt cumpărat.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
                    „Nu toate, sunt câteva cu pământul cumpărat. Cele care au fost vândute în prima 
fază nu au.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                    „Poate să fie o cauză. Dacă dânşii cer mai mult loc...”  
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                    „Nu, era vorba despre pământul de sub punctul termic.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                    „Nu cred, nu există să nu….” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                    „O să vin cu date în plus.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                    „E cel mai bine.” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
                    „Să facă ridicare topo, să vină să depună hârtiile.” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                     „A făcut tot, şi Ii s-a răspuns că nu se vinde.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                     „Dacă a cerut în plus, doamna consilier, şi nu a îndeplinit toate condiŃiile, atuncea i 
s-a restituit dosarul să le facă separat, prima dată cumpără locul de sub clădire, după care, după 
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ce prezintă proiectul la urbanism, şi proiectul trece de comisia de avizare, corespunde cu ceea 
ce este în zonă, se poate eventual considera concesionarea terenului, sau cumpărarea terenului 
în plus pentru clădirea care vrea să o facă. Trimite-Ńii la noi că nu e nici o problemă.” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                    „Cabinetele medicale care mi-aŃi promis că vor fi rezolvate?” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                   „Nu vă mai promit nimic…. Ce răspuns aŃi primit totuşi?” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                    „N-am mai primit. Am primit promisiuni că până data viitoare…dvs.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                   „Deci m-au făcut colegii mei să vă mint pe dumneavoastră. Trebuie  să iau măsuri.” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                    „Vream să vă cer şi situaŃia financiară cu bâlciul din centrul Hunedoarei.” 
  

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                   „Care bâlci? A… deja v-am promis că până la şedinŃa viitoare vă voi prezenta exact 
situaŃia, pentru ca să se dovedească că, colegii dumneavoastră de partid care au adus injurii 
instituŃiei pe care o conduc sunt de rea credinŃă. L-i se va trimite o adresă oficială, în care vor fi 
rugaŃi să îşi retragă ceea ce au spus, că s-a cheltuit 350 de mii, vă aduc ziarul, este ziarul 
domnului Arion, InformaŃia de Hunedoara, şi Glasul Hunedoarei, şi prima dată când vor mai 
face,… acea adresă va fi ataşată dosarului pe care v-a fi depus împotriva ziarului.” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                     „Din păcate noi locuim chiar acolo, şi am înŃeles, de Zilele Hunedoarei...” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                    „Doamna consilier, vreau să vă anunŃ că, înaintea dumneavoastră, am avut alŃi zeci 
de cetăŃeni din municipiul Hunedoara care locuiau pe Bulevardul Corvin.” 
 

Dna. Chiş Şerban Ana Aurelia  
                    „Dar de ce nu se face în afara oraşului?” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                    „Cam unde vreŃi? V-aŃi gândit la Băcia, sau unde să-l facem, că nu avem teren.” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
                    „La Valea Seacă.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                    „La Valea Seacă?!” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
                    „Dacă reabilităm ştrandul….” 
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Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                   „Deci doamnă scumpă, deocamdată este locaŃia.” 
 

Dna. Consilier Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
                    „Zilele Hunedoarei da, dar imediat, la nici o lună...” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                    „Prietenul dumneavoastră de partid, Crişan, a dorit să vândă bere.” 
 

Dna. Consilier Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
                    „Nu mi-a dat nici măcar o halbă.” 
 

Dl. primar  Ovidiu Marius Hada:  
                   „Doamne iartă-mă. Trebuia să-mi spuneŃi mie, că vă dădeam eu. Îmi cer scuze, dar 
nu am fost în localitate, am fost plecat.” 
 

Dl. Culcea Tudorel:  
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinŃa de 

azi a consiliului local." 
 
 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinŃei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 30.09.2010 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2010. 

Hotărârea nr.147/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii în participaŃiune a 
Municipiului Hunedoara cu S.C. Best Consulting S.R.L. 

Hotărârea nr.148/2010  se aprobă cu 16 voturi „pentru”, şi 4 voturi „abŃineri”(dl. 
Baloşin Nicolae, dl. Munteanu Gigi, dna. Vasilescu Tatiana, dl. Culcea Tudorel). 
 
Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului 
pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de 
luni. 

Hotărârea nr.149/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri din 
administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor 
deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.150/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi desfăşurării în 
municipiul Hunedoara a festivalului de muzică clasică „ MuziCastel”, în perioada 8-10 octombrie 
2010. 

Hotărârea nr.151/2010 se aprob ă în unanimitate  

Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind ajustarea preŃurilor şi tarifelor practicate de 
S.C. Salub S.A. Ploieşti – Punct de lucru Hunedoara, pentru prestarea serviciilor publice de 
salubrizare.   

Hotărârea nr.152/2010  se aprobă cu 18 voturi „pentru”, si un vot „abŃineri”( dna. 
Silagyi Ana Maria). 

 
Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării preŃurilor/tarifelor  
pentru serviciile publice de alimentare cu apă potabilă  şi de canalizare furnizate/prestate de 
S.C. APA PROD S.A. Deva pe raza  administrativ - teritorială a municipiului  Hunedoara. 

Titlul hotărârii a întrunit 19 voturi „împotrivă”. 
Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul legal pentru a putea f i adoptat, şi astfel 

votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu nu mai continu ă. 
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Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în  Cartea Funciară a  terenului  în suprafaŃă de 3940 mp  situat în str. Mihai 
Viteazu nr. 7A, înregistrat în CF Hunedoara nr.62839,  nr. cad. 62839,  din proprietatea  Statului 
Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara.  

Hotărârea nr.153/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  transmiterii dreptului de 
concesiune asupra terenului  în suprafaŃă de 134,0 mp, proprietate privată a municipiului 
Hunedoara, situat în   b-dul Dacia, înscris în CF Hunedoara nr. 61996, provenită din conversia 
de pe hârtie a CF nr. 1417N, nr. cad. 61996, către SC GE-LU RETAIL SRL actuala proprietară a 
spaŃiului comercial, construit de SC ROARIS SRL Hunedoara pe teren concesionat.  

Hotărârea nr.154/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării   prin licitaŃie 
publică  a  unor terenuri proprietate privată a municipiului Hunedoara, situate în  str. Eroilor nr. 2 
bis din municipiul Hunedoara.  

Hotărârea nr.155/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat al 
municipiului Hunedoara în domeniul public al municipiului Hunedoara a unui teren,  precum şi 
completarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al municipiului Hunedoara,  
însuşit prin Hotărârea Consiliului Local nr. 73/1999 şi atestat prin Anexa nr. 4 la Hotărârea 
Guvernului nr. 1352/2001 privind atestarea domeniului public al judeŃului Hunedoara, cu 
modificările şi completările ulterioare 

Hotărârea nr.156/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara pentru  închirierea, conform prevederilor legale, de către Spitalul municipal „Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara, a spaŃiului situat în incinta spitalului, în suprafaŃă de 40 mp.. 

Hotărârea nr.157/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind evacuarea pe cale administrativă a 
familiei Bistrian Ionică care ocupă fără titlu apartamentul nr.25 situat în Hunedoara, str. 
Trandafirilor nr.33, bl. 33, precum şi a bunurilor existente în apartament. 

Hotărârea nr.158/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea atribuirii în folosinŃă gratuită, 
pe termen limitat, către Centrul de Transfuzie Sanguină al JudeŃului Hunedoara a unor spaŃii din 
imobilul denumit „Ambulatoriu de specialitate”, imobil aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara şi în administrarea Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

Hotărârea nr.159/2010 se aprob ă în unanimitate  
 

Punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen 
limitat, a spaŃiului  în suprafaŃă de 117,7 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Victoriei , nr.14, 
etaj 1, în incinta Ambulatoriului de specialitate,  în favoarea  Casei JudeŃene de Pensii 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.160/2010 se aprob ă în unanimitate  
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Punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea atribuirii în folosinŃă gratuită, 
pe termen limitat, către DirecŃia de Sănătate Publică a judeŃului Hunedoara a unor spaŃii din 
imobilul numit „Ambulatoriu integrat”, imobil aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi 
în administrarea Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

Hotărârea nr.161/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea atribuirii în folosinŃă gratuită, 
pe termen limitat, către Serviciul de AmbulanŃă JudeŃeană Hunedoara a unor spaŃii din imobilul 
numit „StaŃie de salvare”, imobil aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în 
administrarea Spitalului municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara. 

Hotărârea nr.162/2010 se aprob ă în unanimitate 
 
Punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind aprobarea  concesionării   prin licitaŃie 
publică  a  terenului în suprafaŃă de  93,0 mp situat în str. Avram Iancu f.n. din municipiul 
Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 62355, nr. cadastral 62355. 

Hotărârea nr.163/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  pentru modificarea art.1, aliniat ultim din 
Hotărârea nr.123/2010 privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea 
Funciară a unor terenuri situate în intravilanul municipiului  Hunedoara, din proprietatea Statului 
Român în proprietatea  privată a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.164/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind  aprobarea alocării sumei de 2.000 lei, 
din bugetul local, pentru premierea concurenŃilor, a publicului spectator şi a ascultătorilor 
emisiunii „CINE ŞTIE, CÂŞTIGĂ!”, cu tema: Municipiul Hunedoara – istorie, cultură, civilizaŃie şi 
personalităŃi locale. 

Hotărârea nr.165/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind  aprobarea alocării sumei de 949.240 lei, 
din bugetul local al municipiului Hunedoara, în vederea susŃinerii CLUBULUI SPORTIV 
„FOTBAL CLUB HUNEDOARA’’, în anul competiŃional 2010-2011. 

Hotărârea nr.166/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
Punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  privind alegerea dintre membrii Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru perioada 01.10.2010 – 
30.11.2010.  

Hotărârea nr.167/2010 se aprob ă în unanimitate  
 
 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 
 


